
S odhodlaním do nového volebného obdobia POZVÁNKY

ŽIVOT V SLÁDKOVIČOVE
informačný spravodaj

XXX. ročník č. 6/2022 vydáva mesto Sládkovičovo

16.12.2022 o 18.00 hod. v Inovatechu
Vianočný večer - Dió héj a jeho 
hostia
Účinkujú: deti ZŠ s MŠ S. Petőfiho 
s VJM, SSOŠ, Diócska, Dió héj, FS 
Csallóközi Táncegyüttes, ĽH Pósfa.
Vianočný jarmok detí ZŠ S. Petőfiho.

17.12.2022 o 10.00 hod. v telocvični 
Spojenej školy
Stolnotenisový turnaj Memoriál 
Emila Dovalovszkého
Registrácia od 9.00 hod.

5.1.2023 o 18.00 hod. v Inovatechu
Novoročný galavečer - Újévi Gála
Účinkujú: Mónika Vásári, Edit Vörös, 
Tamás Heller, József Bozsó, Sándor 
Domoszlai a ďalší.
Vstupné: 15 € eur. Predaj vstupeniek na 
recepcii Inovatechu.

28.1.2023 o 19.00 hod. v jedálni vysokej 
školy
Združenie rodičov pri ZŠ s MŠ 
S. Petőfiho - Ples rodičov a 
priateľov školy
Do tanca hrá skupina Rondo
Vstupné: 30 €
Predaj vstupeniek do 21.1.2023 na 
riaditeľstve školy a v predajni u p. 
Kováčovej na Hviezdoslavovej ulici.

18.2.2023 o 19.00 hod. v jedálni vysokej 
školy
XV. Hasičský ples
Do tanca hrá skupina Gin Tonic
Vstupné: 35 € (večera, káva, ovocie, 
zákusky, slané pečivo, kapustnica)
Predaj vstupeniek u Romana Sablera, 
t.č. 0903214325

Vážení Sládkovičovčania,
dovoľte mi, aby som sa vám poďakoval 

za prejavenú dôveru, že som bol zvolený 
za primátora mesta Sládkovičovo. Je to pre 
mňa veľká česť a zodpovednosť, čoho som 
si vedomý a môžem vyhlásiť, že urobím 
všetko pre to, aby som nesklamal voličov 
ani spolupracovníkov. Samozrejme, ne-
chcem stratiť ani vlastnú tvár, preto moje 
konanie bude vždy priame a čestné – v sú-
lade s hodnotami, v ktorých som bol vy-
chovaný a ktorým pevne verím! Dúfam, že 
to uspeje aj v dnešnom chaotickom,  etic-
kými hodnotami pohŕdajúcom svete!

Mnohí mi vytýkali, že pred voľbami 
chýbali moje plagáty, chýbala moja masív-
na volebná kampaň, ale musím priznať, že 
som sa tak zámerne zachoval. Netúžil som 
totiž nezdravo po moci – chcel som sa stať 
primátorom iba v tom prípade, ak ma voliči 
zvolia na základe môjho doterajšieho sprá-
vania sa a charakteru, na základe mojich 
každodenných skutkov. Vychádzal som 
z faktu, že od roku 2013, odkedy som bol 
poslancom mesta, neprešiel snáď ani jeden 
deň, kedy by som neurobil niečo užitočné 
v prospech občanov. Tak isto som dôve-
roval i presvedčivej sile nami podaných, 
začatých a čiastočne dokončených projek-
tov. Aj ten, kto sa len okrajovo venuje tejto 
oblasti vie, koľko práce si vyžaduje sledo-
vanie výziev, vypracovanie a odovzdanie 
materiálov, v prípade úspechu uskutočne-
nie a vyúčtovanie projektov – a presne vie 
i to, aká je to kombinácia mravčej práce 
a predvídavosti.Teda ja som svojej práci 
veril a dôveroval som občanom. A nako-
niec zvíťazili oni! 

Alexander Sergejevič Puškin svoj-
ho času tvrdil, že „Úcta k minulosti – to 
je vlastnosť, ktorá odlišuje vzdelanca od 
divocha.“ Dnes je v móde byť divochom, 
ale v tomto smere som staromódny a za-
stávam názor, že každá čestne a užitočne 
vykonávaná práca si zaslúži  uznanie. Preto 
nezabudnime na to, že od prvých slobod-
ných volieb na Slovensku sa v Sládkovi-
čove vymenili len dvaja primátori, ktorým 

sa chcem poďakovať za každý ich dobrý 
skutok, ktorý urobili v prospech mesta.

Prvým primátorom Sládkovičova 
v roku 1990 na tri volebné obdobia sa stal  
pán Ing. Kornel Somogyi. On tvoril pre-
chod medzi predošlým a novým obdobím a 
má nepopierateľné zásluhy vo vypracovaní 
prvého a doteraz platného štatútu mesta. 
Ďakujeme mu za jeho prácu a prajem mu 
pevné zdravie!

Po ňom na päť volebných období na-
sledoval Ing. Anton Szabó, ktorý už bol 
predstaviteľom súčasnej doby a dosiahol 
predtým nevídaný rozkvet mesta. Postavil 
podnikateľské a kultúrne centrum Inova-
tech, vďaka jeho aktivitám bolo vybudo-
vané kongresové centrum na Termálnom 
kúpalisku Vincov les, realizovala sa rege-
nerácia centra mesta, bola zrekonštruovaná  
spojená škola na Školskej ul. a 18. triedna 
škola na Richterovej ulici, 72 bytov zdru-
žujúce sídlisko „Stred“, venoval sa obno-
veniu ciest a chodníkov, získal investorov 
do mesta, čím zabezpečil nové pracovné 
miesta, zmenil tvár hlavnej ulice... a mohol 
by som ešte dlho pokračovať. Svoje ciele 
dosiahol niekedy prchko, dôsledkom čoho 
získal aj veľa nepriateľov, no nemýli sa len 
ten, kto nepracuje! A on bol vždy úspešný 
a jeho výsledky boli atraktívne. Teraz sme 
mu vďační aj o to viac, lebo vieme, že v 
piatom volebnom období za svoj elán už 
zaplatil svojím zdravím.

Viem, že teraz odo mňa, od novozvole-
ného primátora,  očakávate stručné a jasné 
zhrnutie mojich zámerov a cieľov na nasle-
dujúce roky. Zámer a povinnosti sú dané 
textom sľubu primátora, že budem riadne 
plniť svoje povinnosti, ochraňovať záujmy 
mesta a štátu, a dodržím zákony. O cie-
ľoch by som rozprával už v širšom rozpä-
tí. Najradšej by som začal tým, že som si 
vedomý, aké možnosti ponúka využívanie 
geotermálnej energie, preto by som chcel 
v našom meste ešte viac rozšíriť tepel-
né čerpadlá, venovať sa osvetleniu mesta 
a údržbe ciest... A je to skutočne pravda! 
Ale som pragmatik! Nemôžem ignorovať 
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Výsledky volieb do orgánov samosprávy obcí 2022 v meste Sládkovičovo

S odhodlaním do nového volebného obdobia

Voľby do orgánov samosprávy obcí sa ko-
nali 29. októbra 2022. 

Počet volených a zvolených poslancov: 11
Počet voličov zapísaných v zoznamoch 
voličov: 4541
Počet voličov, ktorí sa zúčastnili na hlaso-
vaní: 1899, čo činí 41,81%
Počet platných hlasov odovzdaných pre 
jednotlivých kandidátov na primátora 
mesta: 1874
Počet platných hlasovacích lístkov odo-
vzdaných pre voľby mestského zastupi-
teľstva: 1831

Za primátora mesta Sládkovičovo bol 
zvolený:
1. Ing. Gábor Krommer, nezávislý kandi-
dát s počtom hlasov 873

Poradie ostatných kandidátov podľa počtu 
získaných platných hlasov:
2. Mgr. Viliam Brunner, nezávislý kandi-
dát - 656 hlasov

3. Peter Horník, nezávislý kandidát - 345 
hlasov
Za poslancov mestského zastupiteľstva 
podľa počtu získaných hlasov boli zvole-
ní:
1. MVDr. Pavol Bartaloš, nezávislý kandi-
dát - 693 hlasov
2. Peter Valo, nezávislý kandidát - 688 
hlasov
3. Mgr. Erika Križanová, nezávislá kandi-
dátka - 638 hlasov
4. Peter Horník, nezávislý kandidát - 617 
hlasov
5. Eva Sudová, nezávislá kandidátka - 596 
hlasov
6. Peter Šramo, nezávislý kandidát - 593 
hlasov
7. JUDr. Alexandra Machanová, nezávislá 
kandidátka - 584 hlasov
8. Alexander Bende, nezávislý kandidát - 
578 hlasov
9. Imrich Lengyelfalusy, nezávislý kandi-
dát - 566 hlasov
10. Koloman Hrdlica - nezávislý kandidát 

- 565 hlasov
11. Mgr. Kristína Kovács, nezávislá kan-
didátka - 510 hlasov

Náhradníci - kandidáti, ktorí neboli zvole-
ní za poslancov mestského zastupiteľstva 
v poradí podľa počtu získaných platných 
hlasov:
1. Ing. Ladislav Piši, SZÖVET-
SÉG-ALIANCIA - 504 hlasov
2. Ing. Maroš Kollárik, nezávislý kandidát 
- 501 hlasov
3. Attila Srejner, SZÖVETSÉG-ALIAN-
CIA - 499 hlasov
4. František Ruman, nezávislý kandidát - 
488 hlasov
5. PhDr. PaedDr. Attila Takács, SZÖVET-
SÉG-ALIANCIA - 478 hlasov
6. Ing. Anton Szabó, nezávislý kandidát - 
456 hlasov
7. Mgr. Martina Slahučková, nezávislá 
kandidátka - 440 hlasov
8. Ľubomír Nagy, nezávislý kandidát - 
434 hlasov

fakty, že žijeme v čase a v susedstve zú-
riacej vojny, v dobe prebiehajúcej hospo-
dárskej krízy a v tieni inflácie! A nevidíme 
koniec tohto stavu!  

Preto upriamim pozornosť predovšet-
kým na tie aktivity, ktoré treba urobiť 
promptne, ihneď, bez váhania. Tie priority 
poznám, lebo za posledné tri roky som, ako 
prednosta mestského úradu, mohol dohliad-
nuť na hospodárenie mesta a v uplynulom 
období som sa zapojil aj do sledovania a 
realizovania úspešných projektov, do vy-
účtovania vlastných investícií. Svedomi-
te môžem vyhlásiť, že doteraz sme dobre 
hospodárili, aj teraz máme úspory, ale ne-
máme šancu tie úspory zveľadiť! COVID 
nás ešte definitívne neopustil, ľudskosť 
nám káže podaťpomocnú ruku ukrajinským 
utečencom a finanční guruovia sa postara-
jú o zvýšenie cien energií - a tým pádom 
všetkého, čo ovplyvňuje náš materiálny 
život. A napriek enormnému zvyšovaniu 
cien nemôžeme rátať s úľavami, ale skôr 
s ďalšími obmedzeniami zo strany štátu. 
Preto mojím prvoradým cieľom je, aby sme 
čo najrýchlejšie získali súhlas na dokonče-
nie našich úspešných projektov, ktoré sú 
zámerne brzdené na jednotlivých minister-
stvách posúvaním vydania súhlasu na zača-
tie prác, aby sa zdroje týmto spôsobom čo 
najdlhšie zadržali. Zámer je jednoznačný: 
každý mesiac sa zvyšujú ceny materiálov, 
a čo bola pred mesiacom  reálna cena na 
uskutočnenie projektu, o pol roka je to len 
zlomok potrebnej sumy, a preto získané pe-
niaze väčšina uchádzačov musí vrátiť mi-

nisterstvu. Je to nečestná hra, no bohužiaľ, 
takto to funguje. Z hľadiska Sládkovičova 
sem patria také projekty ako je výstavba 
novej materskej školy alebo multifunkčné 
ihrisko, a ešte aj ďalšie  projekty.

Spomenul som, že mesto má úspory, 
ale pri súčasnom mnohonásobnom zvýšení 
cien energií  túto sumu budeme potrebovať 
na zaplatenie faktúr za elektriku a plyn, 
lebo povinnosťou mesta zostáva naďalej 
zabezpečiť kúrenie na školách a vo verej-
ných budovách. O to viac, že musíme rá-
tať aj s tým, že počas zimy sa zvýši záujem 
o spoločenské miesta, kde môžu dôchod-
covia, bezvládni starí ľudia alebo z iného 
dôvodu odkázaní ľudia tráviť svoj čas. 

Sľubujem, že sa chopím každej jednej 
príležitosti, ktorú nám nové výzvy na zís-
kanie finančných prostriedkov na projekty 
ponúknu. Sústredím sa predovšetkým na 
také  výzvy, kde je finančná spoluúčasť 
0 %, aby sme mohli zrekonštruovať starý 
kultúrny dom, chceli by sme vytvoriť dôs-
tojné priestory pre činnosť klubu senio-
rov, pre civilné organizácie, aby sme mali 
priestory na svadby a na väčšie spoločenské 
stretnutia. 

Hovorí sa, že ak máme zdravie, máme 
všetko. Mojou prioritou je rozšírenie a 
modernizovanie našej polikliniky, a vidím 
dobrú šancu na získanie ďalšieho obvodné-
ho lekára, na vytvorenie odbornej ortope-
dickej ambulancie a rehabilitačného centra, 
a podľa záujmu by mohol byť v poliklinike 
vytvorený i denný stacionár pre seniorov. 

Som síce technický typ človeka, ale 

kultúra mi nikdy nebola ľahostajná – môže 
to byť duševná, stavaná, alebo a priori kul-
túra nášho samotného bytia. Práve preto 
napr. sládkovičovský kaštieľ, ktorý síce  
nie je majetkom mesta, ale pre mňa, ako 
i pre ostatných, tu bývajúcich, znamená 
symbol mesta a zaslúži si, aby majitelia pri 
jeho rekonštrukcii mali plnú podporu mes-
ta. Ďalšou mojou srdcovou záležitosťou je 
podpora vybudovania Múzea cukru, ako 
pamätníka pripomínajúceho zašlú slávu 
nášho cukrovaru. 

Milí obyvatelia mesta!

Blížia sa Vianoce, vyše dvoch tisíc 
rokov čas prejavu vďaky, citov a lásky. 
Saint-Exupéry veľmi výstižne zhrnul, že 
„...láska nespočíva v tom, že sa na seba 
pozeráme, ale v tom, že sa spolu pozerá-
me tým istým smerom.“ A to sa vzťahu-
je na páry rovnako ako aj na komunity. 
Domov predsa nie je miesto, kde bývaš, 
ale kde ti rozumejú! Preto nech sú naše 
ciele spoločné a naše oči nech vidia nie-
len počas Vianoc, ale počas celého roka, 
komu a kde  treba podať pomocnú ruku 
– len takto môžeme dosiahnuť najväčší 
dar: pokoj v duši. Buďme teda Ľudia! 
Prajem vám príjemné prežitie vianoč-
ných sviatkov, úspešný vstup do nového 
roka, veľa šťastia, zdravia, osobných a 
pracovných úspechov!

Gábor Krommer, 
primátor mesta
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Výsledky volieb do orgánov samosprávy obcí 2022 v meste Sládkovičovo

Ustanovujúce zasadnutie Mestského zastupiteľstva v Sládkovičove

22. novembra 2022 sa vo veľkej sále 
Inovatechu konalo ustanovujúce zasadnu-
tie Mestského zastupiteľstva v Sládkovi-
čove. Po úvodnom kultúrnom programe, v 
ktorom odzneli skladby v podaní Denisy a 
Štefana Ternóczkych na klavíri a Imricha 
Farkaša na husliach,  moderátorka zasad-
nutia Mgr. Silvia Michaleková privítala 
prítomných a odovzdala slovo primátorovi 
mesta Ing. Antonovi Szabóovi. Ing. Anton 
Szabó v príhovore zhrnul svoje 20 ročné pô-
sobenie vo funkcii primátora mesta, otvoril 
ustanovujúce zasadnutie MZ a oboznámil 
prítomných s programom úvodnej časti 
zasadnutia. Potom predsedníčka Mestskej 
volebnej komisie v Sládkovičove Ing. Eri-
ka Pethőová oboznámila prítomných s vý-

sledkami volieb do orgánov samosprávy 
obcí v meste Sládkovičovo, ktoré sa konali 
dňa 29. októbra 2022. Novozvolený pri-
mátor Ing. Gábor Krommer si od nej pre-
vzal osvedčenie o zvolení primátora mesta 
Sládkovičovo, zložil zákonom predpísaný 
sľub a potvrdil ho svojím podpisom. Ná-
sledne odovzdal Ing. Anton Szabó novoz-
volenému primátorovi insígnie. Potom na-
sledovalo odovzdávanie osvedčení o zvo-
lení za poslancov mestského zastupiteľstva 
a zloženie sľubu novozvolených poslancov 
MZ. Osvedčenie o zvolení za poslanca MZ 
si prišli prevziať: MVDr. Pavol Bartaloš, 
Peter Valo, Mgr. Erika Križanová, Peter 
Horník, Eva Sudová, Peter Šramo, JUDr. 
Alexandra Machanová, Alexander Bende, 
Imrich Lengyelfalusy, Koloman Hrdlica a 
Mgr. Kristína Kovács. 

Potom nasledovala pracovná časť usta-
novujúceho MZ, ktorú viedol už novozvo-
lený primátor Ing. Gábor Krommer. Súčas-

ťou programu bol aj slávnostný príhovor 
novozvoleného primátora, v ktorom sa 
poďakoval občanom za prejavenú dôveru, 
poďakoval sa predošlým dvom  primáto-
rom nášho mesta, obzvlášť Ing. Antonovi 
Szabóovi, ktorý pôsobil vo funkcii primá-
tora 5 volebných období a odovzdal mu pa-
mätnú plaketu. Pamätné plakety odovzdal 
aj bývalým poslancom, ktorým poďakoval 
za doterajšiu aktívnu prácu v mestskom 
zastupiteľstve. Novozvolený primátor Ing. 
Gábor Krommer oboznámil prítomných so 
svojimi zámermi a cieľmi do najbližších 
rokov a sľúbil, že sa chopí každej príleži-
tosti na získanie finančných prostriedkov 
pre naše mesto. Chcel by ľudí spájať a vrá-
tiť do mesta súdržnosť a vzájomnú úctu. Po 
slávnostnom príhovore pokračovalo usta-
novujúce zasadnutie MZ podľa programu. 
Po jeho skončení moderátorka zasadnutia 
Mgr. Silvia Michaleková poďakovala prí-
tomným za účasť a popriala im ešte príjem-
ný zvyšok večera.

Novozvolenému primátorovi gratuluje-
me a prajeme mu veľa zdravia, sily, odva-
hy a odhodlania pri plnení svojich cieľov 
a zámerov. Gratulujeme aj novozvoleným 
poslancom a prajeme im veľa energie a 
chuti pri práci v mestskom zastupiteľstve a 
dobrú spoluprácu s novým primátorom pri 
rozvoji nášho mesta. 

Zuzana Červenková

9. Štefan Lauko, nezávislý kandidát - 414 
hlasov
10. Zsolt Márton, SZÖVETSÉG-ALIAN-
CIA - 338 hlasov
11. Róbert Mego, nezávislý kandidát - 326 
hlasov
12. Mgr. Zuzana Reznek - Pappová, nezá-
vislá kandidátka - 313 hlasov

13. Vincent Oros, SZÖVETSÉG-ALIAN-
CIA - 262 hlasov
14. Mgr. Dávid Varga, SZÖVET-
SÉG-ALIANCIA - 258 hlasov
15. Ing. Ladislav Takács, SZÖVET-
SÉG-ALIANCIA - 237 hlasov
16. Michaela Lukačovská, Ľudová strana 
Naše Slovensko - 146 hlasov

17. Anton Vizváry, NÁRODNÁ KOA-
LÍCIA/NEZÁVISLÍ KANDIDÁTI - 56 
hlasov

Novozvolenému primátorovi mesta 
Sládkovičovo ako i zvoleným poslancom 
Mestského zastupiteľstva v Sládkovičove 
k ich zvoleniu do funkcie na volebné ob-
dobie 2022-2026 srdečne blahoželáme.
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Pracovná časť ustanovujúceho zasadnutia MZ zo dňa 22.11.2022

Mestské zastupiteľstvo neschválilo:
• Pôvodný program zasadnutia ustanovu-

júceho zastupiteľstva 

Mestské zastupiteľstvo schválilo:
• Program zasadnutia ustanovujúceho za-

stupiteľstva doplnený o 2 body na návrh 
poslankyne Evy Sudovej

• Mandátovú komisiu
• Dodatok č. 1 k Štatútu a rokovaciemu 

poriadku komisií MZ v Sládkovičove
• Pridelenie trojizbového nájomného bytu 

po manželoch Ladislavovi a Anne D. 
manželom Viktorovi a Radoslave N.

Mestské zastupiteľstvo vzalo na vedo-
mie:
• Výsledky voľby primátora mesta a vo-

lieb do mestského zastupiteľstva v Slád-
kovičove

• Správu mandátovej komisie
• Vystúpenie primátora mesta Ing. Gábo-

ra Krommera
• Poverenie poslanca MZ MVDr. Pavla 

Bartaloša primátorom mesta zastupova-
ním primátora mesta

Mestské zastupiteľstvo konštatovalo, 
že:
• novozvolený primátor mesta Ing. Gábor 

Krommer zložil zákonom predpísaný 
sľub primátora mesta

• zvolení poslanci mestského zastupi-
teľstva zložili zákonom predpísaný 
sľub poslanca mestského zastupiteľ-
stva 

Mestské zastupiteľstvo poverilo:
• Poslanca Alexandra Bendeho zvolávať 

a viesť zasadnutia MZ za podmienok 
stanovených v ustanoveniach zákona o 
obecnom zriadení

• Primátora mesta Ing. Gábora Krommera 
a poslancov MZ v Sládkovičove: Mgr. 
Eriku Križanovú, Alexandra Bendeho, 
Evu Sudovú, Petra Horníka, Petra Šra-
ma a Kolomana Hrdlicu oprávnením 
prijímať vyhlásenia o uzavretí manžel-
stva pred matričným úradom

Mestské zastupiteľstvo určilo:
• Minimálny mesačný plat primátora 

mesta 
• Počet členov Rady školy pri Spojenej 

škole, Školská 1087 a Rady školy pri 
Základnej škole s materskou školou 
Sándora Petőfiho s VJM na 11 členov

Mestské zastupiteľstvo zriadilo:
• komisie MZ v počte 8 (Komisia finanč-

ná, Komisia výstavby, dopravy a život-
ného prostredia, Komisia školstva, Ko-
misia športu, Komisia kultúry, Komisia 
sociálna a bytová, Komisia na kontrolu 

transparentnosti, Komisia pre ochranu 
verejného záujmu pri výkone funkcií 
funkcionárov mesta)

Mestské zastupiteľstvo zvolilo:
• Predsedov, podpredsedov, členov a za-

pisovateľov jednotlivých komisií:

Komisia finančná:
Predseda: MVDr. Pavol Bartaloš
Podpredseda: Alexander Bende
Členovia: Eva Sudová
  Ing. Zuzana Sudová
  Ing. Mária Hejná
  Ing. Mária Víghová
  Ing. Marián Varga, PhD.
  PhDr. Terézia Pethővá
  Ing. Jaroslav Križan
Zapisovateľka:  Mgr. Adriana Bolechová

Komisia výstavby, dopravy a životného  
   prostredia:

Predseda: Peter Šramo
Podpredseda: Peter Valo
Členovia: Alexander Bende
  Peter Horník
  Imrich Lengyelfalusy
  Mgr. Matúš Machan
  Peter Lauko
  Ing. Igor Horváth
  Mgr. Karin Kovácsová
  Róbert Hrdlica
  Vladimír Feješ
  Ing. Maroš Kollárik
  Róbert Nagy
  Ján Kovařik
  Michal Greško
Zapisovateľka:  Ildikó Botló

Komisia   školstva: 
Predseda: Mgr. Erika Križanová
Podpredseda: JUDr. Alexandra Ma- 

             chanová
Členovia: Koloman Hrdlica
  Mgr. Elena Wittenber- 

  gerová
  Mgr. Adriana Slováková
  Mgr. Gabriela Dórová

  Mgr. Mariana Kramárová
  Mgr. Veronika Hrdlicová
  Iveta Gubíniová
  Mgr. Dávid Varga

Zapisovateľka: Adriana Skukáleková

Komisia športu:
Predseda: Koloman Hrdlica
Podpredseda: Mgr. Kristína Kovács
Členovia: Peter Horník
  Miroslav Halaši 
  Bohuslav Németh
  Milan Maglócky
  Roman Sabler, ml.
  Štefan Józsa
  Viliam Brunner, st.
  Ľubomír Nagy
Zapisovateľ: Mgr. Norbert Mészáros

Komisia kultúry:
Predseda: Eva Sudová
Podpredseda: Peter Horník
Členovia: Mgr. Erika Križanová
  Mgr. Martina Slahučková
  Anna Pokorná
  Ján Krommer, ml.
  Mária Matlohová
  Mgr. Michaela Varga
  Attila Srejner
  Simona Lengyelfalusy
Zapisovateľka: Ing. Zuzana Červenková

Komisia sociálna a bytová:
Predseda: JUDr. Alexandra Ma- 

                             chanová
Podpredseda: Mgr. Kristína Kovács
Členovia: Peter Horník
  Imrich Lengyelfalusy
  Ing. Andrea Brodanská
  Lórant Talamon
  Ján Németh
  Ing. Mária Koteková
  Ing. Erika Pethőová
Zapisovateľka: Mgr. Silvia Michaleková

Komisia na kontrolu transparentnosti:
Predseda: Peter Horník
Podpredseda: Imrich Lengyelfalusy
Členovia: Eva Sudová
  Peter Šramo
  Koloman Hrdlica
  Vladimír Feješ
  Lórant Talamon
Zapisovateľ: Mgr. Norbert Mészáros

Komisia pre ochranu verejného zá- 
  ujmu pri výkone funkcií funkcioná- 
    rov mesta:

Predseda: Eva Sudová
Podpredseda: Peter Horník
Člen:  Imrich Lengyelfalusy 

Mestské zastupiteľstvo delegovalo:
• do Rady školy pri Spojenej škole, Škol-

ská 1087, Sládkovičovo štyroch zástup-
cov zriaďovateľa:                                                                                                                        
1. JUDr. Alexandru Machanovú
2. Mgr. Kristínu Kovács                                                                                                                            
3. Kolomana Hrdlicu
4. Ing. Máriu Gubíniovú

• do Rady školy pri Základnej škole 
s materskou školou Sándora Pehőfiho 
s vyučovacím jazykom maďarským, 
Richterova 1171, Sládkovičovo štyroch 
zástupcov zriaďovateľa:                                                                                                                                   
1. Mgr. Eriku Križanovú                                                                                                                          
2. Alexandra Bendeho
3. Imricha Lengyelfalusyho                                                                                                                           
4. Mgr. Silviu Michalekovú.

Celé znenie ustanovení a zápisnica je 
uverejnená na www.sladkovicovo.sk
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Zo života ZŠ s MŠ K. Kuffnera

Žiakov našej školy sa pokúšame vzde-
lávať naozaj všestranne. Každý učiteľ dáva 
do učenia aj kúsok seba a toho, čo má rád, 
či už je to príprava žiakov na súťaže, rôz-
ne tvorenie so žiakmi, príprava školských 
akcií, športové podujatia a podobne. Teší 
nás, že už v prvom štvrťroku školského 
roka 2022/23 sa nám podarilo zorganizo-
vať veľa zaujímavých akcií a aktivít.   

  Naši ôsmaci a deviataci sa vybrali 
do Bratislavy, kde si na doskách Novej 
scény pozreli divadelnú hru z prostredia 
tínedžerov Punk Rock. Inscenácia zachy-
táva problematiku narastajúceho násilia 
a agresivity v spoločnosti, ktoré vedú napr. 
aj k šikane v školách. Súčasťou inscenácie 
bola následná beseda mladých divákov so 
psychológom, ktorá sa sústredila na tému 
násilia a hľadania identity mladých ľudí.

Žiaci druhého stupňa navštívili v polo-
vici novembra Divadlo Jána Palárika v Tr-
nave, kde si pozreli krimikomédiu Pavuči-
na z pera Agathy Christie. Spojenie napä-
tia s veľkou dávkou humoru bolo zárukou 
príjemného umeleckého zážitku. 

Žiaci našej školy sa vďaka spolupráci 
krúžku Dobrodružník a Výletník vydali na 
turistiku za krásami jesene z Pustých Úľan 
cez Nový Dvor do Sládkovičova. Na No-
vom Dvore si spríjemnili chvíle opekaním, 
loptovými hrami a rozhovormi. Veríme, že 
každý účastník si odniesol okrem dobrej 
nálady aj príjemné zážitky. 

Žiaci 7. ročníka sa zúčastnili exkurzie 
Uličkami horného mesta Nitra. Spolu so 
sprievodkyňou si prezreli mesto,  navští-
vili diecéznu knižnicu a Nitriansky hrad. 
Na záver spolu s pani učiteľkami vyšli na 
Drážovský kostolík, odkiaľ sa kochali nád-
herným výhľadom na celú Nitru.

Naši deviataci si svoje teoretické po-
znatky mohli upevniť počas exkurzie do 
Serede, kde navštívili Múzeum holokaustu 
a Cukrovar. V cukrovare nahliadli do pro-
cesu výroby, žiaci mohli ochutnať odrezky 
repy aj jednotlivé medziprodukty. V mú-
zeu si žiaci mohli rozšíriť svoje poznatky 
z hodín dejepisu a veríme, že táto návšte-
va prispela aj k formovaniu ich správnych 
hodnotových postojov.

Vďaka mnohým, ktorí ponúkli svo-
ju pomoc, skvelým rodičom, pedagógom 
a žiakom našej školy, sme opäť mohli 
zorganizovať akciu ZÓNA BEZ PEŇAZÍ. 
Detskej radosti bolo veru neúrekom. Sme 
radi, že prostredníctvom tejto akcie mô-
žeme viesť našich žiakov v duchu udrža-
teľnosti a pomoci. A ďakujeme všetkým, 
ktorí sa do tejto akcie zapojili.

Každý deň jablko, od lekára ďaleko…
hovorí ľudová múdrosť. Preto aj tento rok 
sme si v našej škole pripomenuli Deň jabl-
ka. Celý deň bolo všade cítiť vôňu jabĺčka 
- či už čerstvého alebo ukrytého v koláči-

koch, či džúse. Pre deti poobliekané vo far-
bách jablka boli pripravené rôzne zábavné 
aktivity, ale aj poučenia. Sme radi, že sme 
medzi nami mohli opäť privítať členov 
Zväzu záhradkárov, ktorí spolu s devia-
takmi zasadili tradičný ovocný strom pre 
prváčikov - tento rok jabloň Fuji, za ktorú 
veľmi pekne ďakujeme.

16. novembra sa v Inovatechu kona-
la veľká udalosť pre našich najmenších 
žiačikov „Pasovanie prvákov.“ Po úvod-
nom príhovore pani riaditeľky nasledoval 
program plný básničiek, pesničiek a tan-
cov, ktorý si pripravili prváčikovia spolu s 
triednymi pani učiteľkami. Po programe a 
zložení slávnostného sľubu boli pasovaní 
za riadnych žiakov našej školy. Prajeme 
im veľa úspechov v škole a mnoho dob-
rých kamarátov. 

Aj tento rok pokračujú v aktívnej práci 
naši Mladí reportéri pre životné prostredie. 
Nedávno boli pozvaní na tlačovú konfe-
renciu o fotovoltike, kde sa po boku veľ-
kých médií dozvedeli o tejto inovatívnej 
metóde výroby elektriny.

Žiaci 3.ročníka získali 2.miesto a záro-
veň náš žiak Sebastián Bujko získal prvé 
miesto v okresnom kole súťaže Jazykový 
WocaBee šampionát 2022. V úvodnom 
kole celoslovenského šampionátu dosiahli 
naši žiaci skvelý výsledok – denný priemer 
až 818 bodov (tzv. WocaPoints) na jedné-
ho žiaka.  2.miesto v okresnom kole bolo 
pre nás o to cennejšie, že celková účasť 
v štvrtom ročníku šampionátu dosiahla 
rekordný počet 47 735 žiakov a študen-
tov z celého Slovenska. Spolu s počtom 
zapojených tried rastie aj kvalita šampio-
nátu – na úspech bolo potrebné vynaložiť 
veľa úsilia. Trieda získala diplom a žiaci aj 
spolu s vyučujúcimi obdržali darček v po-
dobe mesačného online kurz angličtiny 
alebo nemčiny v aplikácii pre samoukov 
LangBee. Najväčšou odmenou pre všet-
kých je však radosť z učenia a zlepšenie 
jazykových vedomostí, ktoré im táto súťaž 
sprostredkovala.

V okresnom kole olympiády v sloven-
skom jazyku sa darilo našej deviatačke 
Marianke Antaleczovej, ktorá v silnej kon-
kurencií získala krásne tretie miesto.

Eliáš Kajan a Dárius Vician nás úspeš-
ne reprezentovali v okresnom kole tech-
nickej olympiády, kde boli po teoretickej 
časti na prvom mieste. Nakoniec však ob-
sadili pekné štvrté miesto. 

Všetkým našim úspešným reprezen-
tantom blahoželáme a prajeme naďalej 
veľa úspechov!

V školskom roku 2022/23 pôsobí na 
našej škole školský digitálny koordinátor 
Mgr. Marek Bolech, ktorý poskytuje učite-
ľom, žiakom a rodičom poradenstvo a od-
bornú pomoc ohľadom využívania digitál-
nych technológií vo vzdelávaní. Pre učite-
ľov pravidelne organizuje interné školenia 
na podporu digitalizácie vzdelávania a na 
aplikáciu moderných vyučovacích metód. 
Pre rodičov a žiakov prebieha podpora 
prostredníctvom online konzultácie cez 
portál Edupage alebo osobne v čase kon-
zultačných hodín ( štvrtok 13:30-15:00).
                                                                                          

vedenie a pedagógovia školy

Jeseň v školskom klube detí
Jeseň sme v našom školskom klube 

detí oslavovali nielen každodennými čin-
nosťami podľa plánu výchovno – vzdelá-
vacej činnosti s tematikou tohto ročného 
obdobia, ale sme tradične pridali aj nie-
koľko aktivít, ktorými sme si spestrili spo-
lunažívanie v nových spoločných priesto-
roch. V septembri sme si okrem tvorenia 
z rôznych prírodnín pripomenuli deň mlie-
ka, zorganizovali týždeň zdravej výživy a 
tradičný turnaj v hraní „človeče, nehnevaj 
sa!“, ktorého víťaz z každého oddelenia 
získal sladkú odmenu. Október sa niesol 
v duchu úcty k starším, v rámci čoho deti 
vyrábali pozdravy a drobné darčeky pre 
svojich blízkych a deti vystúpili s taneč-
ným programom v Antonius senior cen-
tre. Aj tento rok sme v spolupráci s týmto 
centrom zorganizovali podujatie „Čítanie 
so starkými“, ktorí obohatili deťom deň 
v klube prednesom rozprávok, za čo im 
deti zaspievali, zarecitovali, či zatanco-
vali. Tento mesiac sme sa v celotýždňovej 
téme venovali aj založeniu cukrovaru i ro-
dine Kuffnerovcov získavaním informá-
cií, sledovaním prezentácií, vychádzkami 
mestom, či kreslením a maľovaním portré-
tu Karla Kuffnera, či budov, ktoré v Slád-
kovičove patrili tejto rodine. Do mesiaca 
november sme vstúpili vyhlásením súťaže 
vo výtvarnej tvorivosti detí na tému „Moje 
mesto“, do ktorej sa zapojilo veľa detí a 
ktorej vyhodnotenie očakávame koncom 
mesiaca. Keďže sa blíži obdobie adventu, 
v týchto dňoch šikovné ruky detí vyrábajú 
adventné kalendáre, či vence a zimnú vý-
zdobu. 

Miroslava Večerková
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Zo života ZŠ Sándora Petőfiho s VJM

Ani sme sa nespamätali zo septembro-
vého začiatku školského roka a už máme 
za sebou štvrťročnú klasifikačnú poradu, 
zároveň i množstvo školských progra-
mov, súťaží a slávností. V októbri sme sa 
zapojili do celosvetového vzdelávacieho 
projektu (World´slargestlesson/Najväčšia 
vyučovacia hodina sveta), cez ktorú môžu 
deti spoznať globálne ciele udržateľného 
rozvoja. Do programu sme sa prihlásili ak-
tivitou realizovateľnou na miestnej úrovni,  
ktorá upriamuje pozornosť na energetickú 
efektívnosť. Naši najstarší žiaci založili na 
škole „energetickú hliadku”, ktorá čoskoro 
začne svoju činnosť. Tak ako vlani, aj ten-
to rok sme sa zapojili do programu, týka-
júceho sa správnej životosprávy. V rámci 

„Týždňa zdravia” sme sa každý deň zao-
berali inou témou: hovorili sme o zdravých 
jedlách, o dôležitosti vody a mliečnych vý-
robkov, preskúmali sme etikety na obaloch, 
zoznámili sme sa s pôvodom jednotlivých 
surovín a samozrejme sme nezabudli na 
dôležitosť pohybu. Aj tento rok pokračuje 
program pre nadané detí, ktoré majú mož-
nosť doškoliť sa v témach, ktoré ich najviac 
zaujímajú. Traja žiaci už mali možnosť, 
aby sa zúčastnili v rámci tohto projektu na 
dvoch školeniach, ktorých témou boli pod-
cast, prezentácie resp. pravidlá prípravy 
rozhovoru a digitálne spracovanie obrazov.

Popri programoch sme začali i s reali-
záciou aktuálnych úspešných projektov. Z 
Fondu Tesco Nadácie Pontis sme osadili na 
školskom dvore meteorologickú stanicu a 
pomocou aplikácie „Weather underground“ 
je možné z hociktorého bodu sveta pozrieť 
si meteorologické údaje namerané na na-
šom školskom dvore s úplnou štatistikou a 
predpoveďou počasia. Vďaka Správe fon-
dov Gábora Bethlena sme nakúpili šachové 
potreby pre milovníkov duševného športu 
a vďaka ktorým sa čoskoro uskutoční i ša-
chový turnaj s účasťou piatich základných 
škôl. Podporou Úradu vlády SR sme otvo-
rili sériu netradičných prednášok pre dospe-
lých, ktorých cieľom je oboznámiť rodičov, 
starých rodičov so zvykmi detí pri použí-
vaní počítačov; popri výhodách používania 

internetu upozorňujú i na hroziace nebezpe-
čenstvá, radia ako postupovať pri takýchto 
problémoch a aká je úloha resp. povinnosť 
rodiča. 

Pomaly sa rozbiehajú i predmetové sú-
ťaže, vo väčšine prípadov sa už konajú prí-
pravy na súťaž; dokonca v súťaži Kincske-
reső/Hľadač pokladov, hľadajúcej miestne 
hodnoty sa uskutočnilo i vyhlásenie výsled-
kov. Naši deviataci – Ádám Fehér a Vik-
tória Šoltóová spracovali krvavé košútske 
udalosti v roku 1931 a svojou prácou získa-
li strieborné pásmo. Deťom i pripravujúce-
mu pedagógovi Dávidovi Vargovi zo srdca 
gratulujem. 

Popri učení a zábave sme si slávnostne 
zaspomínali i na udalosti, ktoré sa spájajú 

s našou históriou. Pri príležitosti sviatku 
aradských mučeníkov to bola prednáška 
a zapálenie sviečky; vďaka Samospráve v 
Csorvási sme dostali do daru bustu Ferenca 
II. Rákócziho, ktorú našej škole odovzda-
la MO Csemadoku v Sládkovičove; na 
cintoríne sme sa zúčastnili spomienkovej 
slávnosti pri pamätnej stene, kde sme za-
pálili kahance na pamiatku všetkých tých, 

ktorým nebolo súdené, aby žili a umreli na 
svojej rodnej zemi.

Vďaka programu Cseperedő – v spo-
lupráci s Gabrielou Herczog – sme sa sta-
li súčasťou bábkového divadla, kde sme 
privítali našich budúcich žiakov: detičky z 
materskej školy. Interaktívne predstavenie 
spravilo radosť malým i veľkým. Boli sme 
i na našej prvej, tohtoročnej túre, tentokrát 
našim cieľom bola Haluzická tiesňava a 
hrad Beckov. Vďaka jesennému počasiu 
nás privítala čarovná príroda, deti sa cítili 
akokeby boli v rozprávke – brečtanom a 
machom zarastené stromy, prírodou vytvo-
rené schody, zarosené, ligotajúce sa  suché 
lístie… možno by neboli ani prekvapení, 
keby sa spoza stromov vynorili nadpriro-
dzené bytosti: vtipní škriatkovia, čarovné 
víly a rytieri.Na hrade sme si pozreli hrad-
nú studňu, ktorú stráži drevená socha draka, 
deti si precvičili šermovanie, naučili sa po-
užívať katapult a mohli sa pokochať krásou 
okolitej prírody. 

Už zo spomenutých aktivít vidno, že 
od septembra žije škola naozaj čulým ži-
votom, je množstvo programov a tak to má 
byť! Do svojho kalendára udalostí sme si 
už poznačili ďalšie programy, ktoré na nás 
čakajú, a veru sotva sa nájde týždeň, v kto-
rom sa neudeje niečo netradičné. Na konci 
svojho článku by som sa už tradične chcela 
poďakovať všetkým tým, ktorí nás podpo-
rujú. Zvlášť by som sa chcela poďakovať 
Ing. Antonovi Szabóovi, ktorý našu školu 
ako primátor pozorne sledoval a dúfame, že 
nezostane ľahostajný voči Základnej škole 
Sándora Petőfiho s materskou školu s VJM 
ani v budúcnosti. 

Katalin Takács
riaditeľka školy
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Šarkaniáda sa vydarila

O farebné divadlo na ob-
lohe sa v sobotu 8. októbra 
2022 postarali majitelia lieta-
júcich šarkanov, ktorí si prišli 
zasúťažiť na trávnatú plochu 
pri železničnej stanici. Šarka-
niádu zorganizovala Základná 
škola K. Kuffnera v spolupráci 
s mestom Sládkovičovo. Sú-
ťažilo sa o najvyššie lietajú-
ceho šarkana, o najkrajšieho 
doma vyrobeného šarkana a 
o najdlhšie narezanú šupku z 
jablka. Z 51 zaregistrovaných 
súťažiacich sa najlepšie dari-
lo Timkovi Tóthovi, Nikolke 
Macekovej a Ninke Drozdo-
vej, ktorých šarkany vzlietli do 
neuveriteľnej výšky, preto im 
právom patrili prvé 3 miesta. 
Pri doma vyrobených šarka-
noch mala porota problém vy-
brať 3 najkrajšie z 22, pretože 
boli všetky pekné.  Rozhodla 
sa preto odmeniť všetkých 
súťažiacich s tým, že poradie 
odovzdaných cien žrebovala. 
Jeden z doma vyrobených šar-

kanov bol navyše aj funkčný, 
patril Ádamovi Krommerovi. 
V súťaži o najdlhšie narezanú 
šupku padli nové rekordy. Zo 
41 súťažiacich sa podarilo na-
rezať najdlhšiu jablkovú šupku 
Štefanovi Benkovskému, kto-
rá merala neuveriteľných 430 
cm! Na 2. mieste sa umiest-
nila Erika Križanová, ktorá 
narezala šupku dlhú 277 cm a 
na 3. mieste skončila Monika 
Hagoňová s 203 cm šupkou.  
Keď prestalo fúkať, prišla na 
rad súťaž o najdlhší let vlast-
noručne vyrobeným papiero-
vým lietadielkom. Súťažili deti 
aj dospelí. V kategórii detí sa 
víťazom stal Daniel Prelovský 
(18,92 m), krásne 2. miesto 
si vybojoval Samuel Bartaloš 
(16,72 m), 3. miesto patrilo 
Alekovi Bartalošovi (15,51 
m) a na 4. mieste sa umiestni-
la Natália Benkovská (13,37 
m). V kategórii dospelých sa 

stal víťazom Róbert Orlický 
(23,21 m), 2. miesto si vybojo-
vala Petra Bartalošová (14,50 
m) a na 3. mieste sa umiestnil 
Gábor Krommer (12,39 m). Pri 
registrácii dostali všetci účast-
níci súťaží tombolový lístok a 
boli zaradení do záverečného 
žrebovania o vyhliadkový let 
nad Sládkovičovom, ktoré sa 
uskutočnilo po vyhodnotení a 
odovzdaní cien. Po vyčerpáva-
júcom súťažení zavítal medzi 
deti kúzelník Talostan, ktorý 
kombináciou kúziel, modelo-
vania z balónov, výbornej zá-
bavy a záverečnej bublinovej 
show dotvoril príjemnú atmo-
sféru sobotňajšieho podujatia.  
Na záver Šarkaniády ešte deti 
využili stanovištia, kde skákali 
vo vreci, preťahovali sa lanom, 
vozili sa vo fúriku, prevliekali 
cez seba hula-hop a robili spo-
ločne húsenicu. Počas celého 
dopoludnia mohli deti využiť 

veľmi populárne maľovanie na 
tvár. Pre hladných a smädných 
nechýbal bufet s občerstvením. 

Toto vydarené podujatie 
organizačne zabezpečoval tím 
pedagógov zo Základnej školy 
K. Kuffnera v Sládkovičove na 
čele s p. uč. Petrou Šimkovou 
v spolupráci s mestom Sládko-
vičovo, za čo im patrí veľká 
vďaka. Ďakujeme technickým 
službám za prípravu priesto-
ru, firme Remmork K-K s.r.o. 
za ozvučenie, firme Talas - p. 
Andorovi Magyaricsovi za do-
danie toaliet. Podujatie finanč-
ne podporili: mesto Sládkovi-
čovo,  Združenie rodičov pri 
ZŠ K. Kuffnera, Mgr. Viliam 
Brunner, MVDr. Pavol Barta-
loš, rodina Červenkovcov a ro-
dina Somolayovcov, za čo im 
patrí srdečná vďaka. 

Zuzana Červenková

Oslávili sme Deň jablka

Už tretí rok členovia vý-
boru SZZ Sládkovičovo spolu 
s vedením a pedagogickými 
pracovníkmi Základnej školy 
Karola Kuffnera Sládkovičovo 
zorganizovali 24.10.2022 pri 
príležitosti dňa jablka v areáli 
školy výsadbu ovocného stro-
mu. Prvý rok to bola slivka, 
druhý rok hruška a tento rok 
padla voľba na jabloň menom 
FUJI. Pri vyhĺbení jamy nám 
pomáhali deviataci a prváčiko-
via pozorne sledovali postup, 

ako aj krátku inštruktáž ako 
strom správne zasadiť. Ďa-
kujeme pani riaditeľke a pe-
dagogickým pracovníkom za 
milé chvíle v spoločnosti na-
šich detí, že vytvorili priestor 
a možnosť odovzdávať vedo-
mosti a skúsenosti záhradká-
rov našim žiakom, našej mla-
dej generácii. Ďakujeme.

Ján Németh 
predseda SZZ Sládkovičovo
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VI. Rodičovský ples ZŠ K. Kuffnera

Združenie rodičov ZŠ s 
MŠ K. Kuffnera zorganizova-
lo 19. novembra 2022 po dvoj-
ročnej pauze VI. Rodičovský 
ples, na ktorom sa stretli ro-
dičia, pedagógovia, priatelia 
školy i novozvolení poslanci, 
aby podporili deti navštevu-
júce ZŠ s MŠ K. Kuffnera, čo 
sa aj podarilo. To, že sa všetci 
dobre zabavili, bolo bonusom 
navyše. V úvodnom programe 
sa predstavili juniorské páry 
z tanečnej školy Viva, ktoré 
zatancovali najprv štandard-
né a neskôr latinsko-americké 
tance, s ľudovými tancami sa 
prezentovali dievčatá z taneč-
nej skupiny Step by step a An-

drejka Takácsová predviedla 
svoj talent v hre na akordeó-
ne. Účinkujúcim patrí srdečná 
vďaka. O zábavu počas večera 
sa postarala skupina Renova, o 
výborné jedlo tím Katky Csa-
nakyovej, o bohatú tombolu 
organizačný tím. Moderáto-
rom večera bol Ervin Červen-
ka. Na plese nechýbal fotokú-
tik, o ktorý bol opäť obrovský 
záujem. Združenie rodičov 
úprimne ďakuje všetkým za 
účasť na plese, sponzorom za 
venované ceny do tomboly a 
tiež organizačnému tímu za 
výbornú spoluprácu.

Združenie rodičov

Členky klubu vystavovali

Výbor Klubu seniorov v 
Sládkovičove pripravil v Ino-
vatechu pre širokú verejnosť 
výstavu ručných prác členiek 
klubu. V pondelok 31.10.2022 
to v doobedňajších hodinách 
prítomní členovia a členky 
pripravili a naaranžovali. Sa-
motná výstava bola otvorená 
od 2.11. do 5.11.2022 do 15°° 
hod. S návštevnosťou a odo-
zvou na výstavu sme boli 
spokojní a sme radi, že aj ta- 
kouto formou mohli naše člen-

ky prezentovať svoju šikov-
nosť, trpezlivosť pri vytváraní 
takých krásnych ručných prác. 
Dovoľte mi poďakovať všet-
kým členkám, ktoré priniesli 
a prezentovali svoje práce na 
výstave a ďakujeme vedeniu 
a pracovníčkam Inovatechu za 
pomoc a rady pri inštalácii vý-
stavy. Všetkým veľká vďaka.
    
  Ján Németh

predseda Klubu seniorov 
Sládkovičovo

Stretnutie jubilantov

Mesto Sládkovičovo a 
Zbor pre občianske záležitosti 
v Sládkovičove zorganizovali 
po dvoch rokoch stretnutie ju-
bilantov. 

8. októbra 2022 sa v jedálni 
vysokej školy zišli päťdesiat-
nici a šesťdesiatnici, aby spolu 
oslávili krásne jubileum. Po 
úvodnom privítaní prítomných 

Erikou Križanovou nasledoval 
slávnostný príhovor primátora 
mesta Antona Szabóa, osobná 
gratulácia, odovzdávanie kve-
tov a blahoželaní. Po slávnost-
nom prípitku a dobrej večeri 
sa jubilanti zabávali do nesko-
rých večerných hodín. 

Edita Kyselová

   Zábava na oslavu vinobrania

Vedenie MO Csemadoku 
v Sládkovičove v polovici ok-
tóbra pozvalo svojich členov, 
ako i obyvateľov mesta a oko-
lia na zábavu na oslavu vino-
brania. Je pravdou, že nebol 
vinobranecký pochod, ani vy-
zdobené koče, avšak mali sme 
veniec ozdobený farebnými 
stuhami a hroznom, sedliacku 
večeru, domácu štrúdľu, ka-
pustu, hrozno a vynikajúce 
víno. Po uvítacom príhovore 
predsedu MO Csemadoku At-
tilu Srejnera sa vďaka vynika-
júcej hudbe hudobnej skupiny 

Nostalgia Music zabávali hos-
tia do skorých ranných hodín. 
Tí šťastnejší si zo zábavy od-
niesli i ceny z tomboly. Ďaku-
jeme každému, kto nás podpo-
ril pri organizovaní a realizácii 
tejto zábavy. Vieme, že v Slád-
kovčove nemá vinobranie a 
zábava na oslavu vinobrania 
tradíciu, ale dúfame, že sa nám 
podarí založiť takúto tradíciu 
a o rok na jeseň opäť prijmete 
naše pozvanie. 

 
v mene MO Csemadoku

Silvia Michaleková           
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Lampióny rozžiarili ulice Sládkovičova

Zrkadlenie duší

27. októbra 2022 sa po 
zotmení v našom meste roz-
svietilo množstvo svetielok z 
lampiónov, ktoré si deti spolu 
s rodičmi priniesli na lampió-
nový sprievod organizovaný 
ZŠ K. Kuffnera v spoluprá-
ci s mestom. Spolu s upírmi, 
čarodejnicami, kostlivcami a 
strigôňmi kráčali deti, rodi-
čia i pedagógovia od ZŠ K. 
Kuffnera ku kaštieľu a potom 
k Inovatechu, kde bola vy-
hodnotená súťaž o najkrajšiu 
halloweensku tekvicu a jesen-
nú dekoráciu. Potom už nič 
nebránilo deťom v tom, aby 

sa ešte zabávali a súťažili pod 
taktovkou Ervina Červenku a 
pani učiteliek. O hudobnú pro-
dukciu a halloweenske svetel-
né efekty sa postarala firma 
Remmork. Dievčatá z Inova-
techu deťom pripravili teplý 
čaj a sladkosti.

Do súťaže o najkrajšiu hal-
loweensku tekvicu a jesennú 
dekoráciu sa zapojilo 23 sú-
ťažiacich. Porota mala veľ-
mi ťažkú úlohu, lebo všetky 
výtvory boli pekné, nápadité 
i strašidelné. Preto sa roz-
hodla, že odmenení budú všet-
ci, ktorí sa zapojili. 

Miestny odbor Matice slo-
venskej v Sládkovičove v spo-
lupráci s Úniou žien Slovenska 
OR Galanta usporiadali v Ino-
vatechu 3. novembra 2022 už 
tradičné pásmo poézie a hudby 
- Zrkadlenie duší.

Z úst recitátorských stálic 
Súboru malých javiskových 

foriem pri MOMS odzneli die-
la známych slovenských au-
torov – básnikov  Milana Rú-
fusa, barda slovenskej poézie 
Janka Kráľa, Miluláša Kováča, 
Jozefa Paceka, Júlie Čurillo-
vej, ale i prozaikov Jozefa Cí-
gera Hronského či  i tunajšieho 
rodáka Štefana Mikuša. Ce-

Kultúra bez bariér

Galantské osvetové stre-
disko zorganizovalo 11. no-
vembra 2022 v Inovatechu 
umelecké soaré, na ktorom 
boli prezentované aktivity 
zdravotne znevýhodnených 
občanov galantského regiónu. 
Cieľom podujatia s názvom 
Kultúra bez bariér bolo po-
skytnúť rovnosť príležitostí 
spoluobčanom so zdravotným 
znevýhodnením. Prezentácia 
kultúrnych aktivít na verej-
nosti im napomáha užšie sa 

integrovať do spoločnosti. 
Podujatie sa realizovalo s fi-
nančnou podporou Minister-
stva kultúry Slovenskej re-
publiky. V umeleckom soaré 
sa hudbou, spevom, tancom a 
recitáciou prezentovali Erika 
Slezáková z Veľkých Úľan, 
Dezider Hollósi a Etien z Ga-
lanty, Viliam Dumann zo Slád-
kovičova a tiež účinkujúci z 
Domovov sociálnych služieb 
pre deti a dospelých v Galan-
te, Šintave a Senci. Súčasťou 

lým podujatím nás sprevádzal 
sympatický moderátor Martin 
Dóra.

V tomto ročníku sme sa roz-
hodli pozvať hosťa  podujatia  
poetku Beátu Vargovú-Kura-
cinovú, ktorej tvorba a jej hu-
dobné prevedenie prekvapilo a 
spríjemnilo podvečer všetkým 
prítomným. Teší nás pochvala 
pani poetky, dovoľte mi cito-
vať:  „Bolo to veľmi príjemné, 
dobré publikum, máte výbornú 
sálu,  excelentných  zvukárov, 
fantastické recitátorky“ (naše 
recitátorky pravidelne účin-
kujú  a reprezentujú mesto na 
rôznych podujatiach domáce-
ho, okresného, či celoštátneho 
charakteru).

Teší ma, že i napriek všet-
kým povinnostiam si Sládko-
vičovčania našli čas prísť me-
dzi nás. Lebo dni  sú všedné, 

ale aj sviatočné, kedy by sme 
aspoň na chvíľku chceli zasta-
viť čas. Dobré slovo je hreji-
vým liekom aj na tie najboles-
tivejšie rany, ktorým sa človek  
v živote nevyhne. Slovo má 
chuť voňavého chleba a doká-
že vyčariť úsmev na tvárach.
Niekedy stačí práve slovo vy-
rieknuté potichu, alebo nahlas,  
ale s láskou,  s akou sme aj my 
tento program pripravili. 

Ďakujeme mestu Sládko-
vičovo, ktoré projekt finančne 
podporilo. Ďakujem všetkým 
účinkujúcim, ale aj realizačné-
mu tímu. Dúfam, že podujatie 
divákov „nabudilo“ a čoskoro 
sa nám podarí zrealizovať po-
dobné, s očakávanou hojnej-
šou účasťou divákov.

Anna Pokorná

podujatia bola aj výstava 
prác klientov Antonius senior 
centra Sládkovičovo, DSS 
pre dospelých Košúty, DSS 
pre deti a dospelých Šintava, 
DSS pre deti a dospelých Ga-
lanta a Centra sociálnych slu-
žieb Galata - Hody, a tiež vý-
stava diel Márie Valentovej a 
Attilu Bittóa z Galanty, ktorá 
bola verejnosti sprístupnená 
do 30. novembra 2022.

Zuzana Červenková

Všetkým sme srdečne za-
blahoželali, odovzdali ceny, 
ktoré venovalo mesto Slád-
kovičovo a zaželali im ešte 

veľa dobrých nápadov pri 
tvorení.

Zuzana  Červenková
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Dobrovoľný hasičský 
zbor Sládkovičovo ukon-
čil športovú sezónu 2022 a 
ženské družstvo v zložení: 
Scarlett Ballánová, Katarína 
Misaková, Erika Glavanicso-
vá, Viktória Nagyová, Zuza-
na Šidová, Beáta Hulínová a  
Karin Róthová úspešne repre-
zentovalo naše mesto Slád-
kovičovo 8. októbra 2022 na 
Slovenskom superpohári v 
požiarnom útoku v Spišskej 
Belej, kde skončilo na krás-

nom 8.mieste. 
V mene DHZ Sládkovičo-

vo vám ďakujem za reprezen-
táciu a zviditeľnenie mesta 
Sládkovičovo a želám veľa 
športových úspechov.

Melinda Glavanicsová

PRÍSPEVKY

Spoločenská kronika k 1.12.2022

Inzercia

Spomíname

Srdce láskavé prestalo biť, 
nebolo lieku, aby mohlo žiť. 
Čas plynie, život ide v diaľ, 
nám živým na teba zostane 
len spomienka a žiaľ.

Ďakujeme všetkým príbuzným, priateľom a 
známym za účasť na poslednej rozlúčke s naším 
drahým synom, bratom a krstným 

              Vojtechom Nagyom, 
ktorý nás navždy opustil 2. septembra 2022 vo 
veku nedožitých 59 rokov. 

Ďakujeme za prejavy sústrasti a kvetinové 
dary. 

smútiaca matka, sestra a krstná dcéra s rodinou
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Navždy nás opustili:
Terézia Čanakyová /73/ - 
7.10.2022, 
Ján Kormán /71/ -  
14.10.2022, 
Pavol Hudák /86/ - 
15.10.2022, 
František Bihari /65/ - 
18.10.2022, 
Katarína Rigóová /62/ - 
20.10.2022,  
Milan Klokner /72/ - 
2.11.2022, 
Zoltán Somogyi /90/ - 
2.11.2022, 
Augustín Kokavec /80/ - 
05.11.2022, 

Vojtech Čano /77/ -  
7.11.2022,  
Ladislav Bittó /70/ - 
7.11.2022, 
Ladislav Schiller /66/ - 
11.11.2022, 
Jozef Pudmerický /73/ - 
27.11.2022

Bývalí občania: 
Zuzana Farkašová rod. 
Kmeťová /87/ - 22.10.2022, 
Ladislav Somogyi /59/ - 
13.11.2022, 
Zoltán Bartuš /73/ - 
15.11.2022

Sládkovičovské hasičky sú ôsme 
najlepšie na Slovensku!
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Spomíname

S hlbokým zármutkom v srdci sme si 
pripomenuli 10. výročie úmrtia 

   Gabriely Kokavcovej, rod. Vasákovej, 
ktorá nás navždy opustila dňa 5. októbra 2012 

a 25. výročie úmrtia 
                    Augustína Kokavca, 
ktorý nás navždy opustil dňa 8. októbra 1997.

smútiaca rodina

Spomíname na našu drahú mamičku 
             Annu Csanakyovú, 

ktorá by sa 19. júna 2022 dožila 95 rokov 

a otecka 
             Štefana Csanakyho, 

ktorý by sa 27. decembra 2022 dožil 100 rokov.
S láskou v srdci na vás spomíname a nikdy 

nezabudneme.
dcéry a nevesta s rodinou

Osud je občas veľmi krutý, nevráti, čo raz vzal... 
Zostanú iba spomienky a v srdci veľký žiaľ...

Dňa 20. decembra 2022 si pripomíname 
smutné 5. výročie úmrtia manžela, otca, starého 
otca 

             Mikuláša Takácsa.
S láskou spomína manželka, dcéra a synovia s 

rodinami.

Nezomrel ten, kto zostáva v našich srdciach!

Dňa 13. januára 2023 uplynie 5 rokov, čo nás 
navždy opustila naša milovaná mama, babka a 
prababka

      Gizela Kariková, rodená Szabová.
S láskou v srdci spomínajú dcéry s rodinami.

S hlbokým zármutkom v srdciach spomíname, 
keď nás v 78 rokoch dňa 23. decembra 2021 
navždy opustila manželka, matka, babka a 
prababka 

       Eva Kapuczová, rod. Devátová. 
Na prvé výročie spomínajú manžel Július, syn 
Jozef s manželkou Darinou, vnučky Saška s 
manželom Tomášom, Evička s Romanom a 
pravnučka Ninka.

Ďakujeme všetkým, ktorí ju odprevadili na 
poslednej ceste.

smútiaca rodina

Ďakujeme všetkým, ktorí dňa 8. novembra 
2022 odprevadili na poslednej ceste milovaného 
otca a dedka 

              Augustína Kokavca, 
ktorý nás vo veku 80 rokov navždy opustil dňa 
5.novembra 2022. Ďakujeme za prejavy sústrasti.

      smútiaca rodina

„Nedá sa opísať slovami, akú bolesť v srdci 
cítime, ani to, ako veľmi nám chýbaš...“ 

Dňa 11. novembra 2022 sme si pripomenuli 
1. výročie, čo nás navždy opustil náš milovaný

              Marian Paulo.
S láskou a vďakou spomína manželka a deti s 

rodinami.

Chýbaš nám...

Dňa 15.októbra 2022 nás vo veku 86 rokov 
navždy opustil milovaný manžel a otec 

              Pavol Hudák.
Ďakujeme  všetkým príbuzným, priateľom, 
susedom a známym, ktorí sa zúčastnili na 
poslednej rozlúčke. Ďakujeme za vence, kvetinové 
dary a prejavy sústrasti, ktorými sa snažili 
zmierniť náš žiaľ... 

smútiaca manželka a synovia Miloš a Boris

Čas plynie, dni sa míňajú, 
ale spomienky v srdci zostávajú...

28. decembra uplynie 10 rokov, čo naposledy 
zavrel svoje očká vo veku 9 rokov 

             Samko Kopas. 
Pán Boh nám ho dal a bol naším šťastím...
Požiadal ho späť a my sme ho vrátili so smútkom, 
no zároveň so srdcom plným nádeje, že raz sa 
stretneme...

S láskou spomínajú rodičia, súrodenci Matúš 
a Katka, starí rodičia Krommerovci a starká 
Kopasová a ostatná rodina. 

So smútkom v srdci si pripomíname 14. 
výročie úmrtia našej milovanej 

Anny Weiszovej, rodenej Matkovicsovej, 
ktorá nás navždy opustila 15. novembra 2008. 
Spomienku si navždy uchováme v srdciach.

nevesta Michaela, syn Imrich s rodinami 
a vnučky Vanesska a Viktória

Slza v oku, v srdci žiaľ, čo drahé nám bolo, osud vzal...
Odišiel si nám všetkým, ktorí sme ťa radi mali.
Odišiel si bez toho, aby nám tvoje ústa zbohom dali.

So smútkom v srdci si dňa 21.novembra 2022 
pripomíname 10. výročie úmrtia nášho manžela, 
otca, svokra, dedka 

              Ladislava Tavaliho.
Kto ste ho poznali, venujte mu tichú spomienku.

S úctou a láskou v srdci spomína manželka, 
syn a dcéra s rodinami.

S hlbokým zármutkom v srdci vyslovujme 
poďakovanie všetkým, ktorí dňa 4. októbra 2022 
odprevadili na poslednej ceste nášho drahého 
manžela, otca, brata a zaťa 

              Gabriela Weisza, 
ktorý nás opustil dňa 30. septembra 2022 vo 
veku 63 rokov. Ďakujeme za prejavy sústrasti, 
vence a kvetinové dary.

smútiaca rodina



Moliére: Lakomec

Perinbaba Sedliacka opera

25. novembra 2022 v Ino-
vatechu nasnežilo! Zavítala k 
nám totiž láskavá Perinbaba, 
ktorá sa o to postarala. A tiež 
sa postarala o to, aby láska a 
dobro zvíťazili nad zlom. Dob-
re známy rozprávkový muzikál 

si užili všetci, čo prišli posled-
ný novembrový piatok do Ino-
vatechu. Nechýbali v ňom ko-
medianti, zlá macocha s dcé-
rou Dorou, zaľúbení Jakub s 
Alžbetkou a tiež kmotra Zuba-
tá, ktorej zlé úmysly Perinbaba 

vždy prekazila. A tak si príbeh 
lásky Jakuba a Alžbetky, zná-
my z televíznych obrazoviek, 
mohli diváci užiť v predstihu a 
naživo.  Piesne, ktoré odzneli 
v predstavení, úplne dotvorili 
vianočnú atmosféru, ktorá sa 

nám vždy spájala s touto roz-
právkou. Veľká vďaka patrí 
hercom trenčianskeho divadla 
za ich skvelé herecké a spevác-
ke výkony, čo ocenili aj diváci 
potleskom v stoji.

Zuzana Červenková

...tak sme to znovu skúsili 
– ponúknuť našim obyvateľom 
a tiež kultúrychtivému okoliu 
divadelné predstavenie. Mož-
no názov, možno téma,...ťažko 
hodnotiť, ale záujem neveľký. 

Napriek tomu sme však di-
vadelné predstavenie nerušili 
a tých 60 divákov odchádzalo 
obohatených o krásny kultúr-
ny zážitok. Sme za to vďační 
hercom z Mestského divadla 

Na pozvanie MO Csema-
doku v Sládkovičove k nám 
opäť zavítalo Divadlo Thá-
lia z Košíc. Tento rok sa nám 
predstavili hrou Bélu Pintéra 

a Benedeka Darvasa „Sed-
liacka opera“. Na sládkovi-
čovských doskách sme mohli 
vidieť nezvyčajné predstave-
nie, a to ľudovo-hudobnú de-
tektívnu baladu. Príbeh, ktorý 

sa odohral pomocou piesní, 
odhalil menšie-väčšie záhady, 
rodinné tajomstvá, kusé ro-
dinné väzby. Bola to komédia 
i dráma. Diváci vďaka tomu-

to zaujímavému predstaveniu 
boli obohatení o nevšedný di-
vadelný zážitok. 

v mene MO Csemadoku
Silvia Michaleková                                         

v Trenčíne, ktorí s brilantným 
humorom odohrali dielo J.B.P. 
Moliéra – Lakomec so stále 
smutne aktuálnou témou la-
komstva a prešpekulovanosti.

Do budúcna veríme, že 
budeme môcť uvádzať zaují-
mavé divadelné predstavenia, 
muzikály, koncerty a rôzne 
stretnutia, besedy, vernisáže, 
...že aj napriek „poplašným 
správam“ bude možná ich rea-
lizácia a hlavne – čo je pre nás 
najdôležitejšie: záujem zo stra-
ny obyvateľov (pre ktorých to 
všetko robíme).

Tak do skorého videnia, te-
šíme sa na vás...
     Viera Frantová



Moliére: A fösvény

Holle anyó Parasztopera 

2022. november 25-én az 
Inovatechben havazott! El-
látogatott ugyanis hozzánk 
a kedves Holle anyó, aki 
a havazásról gondoskodott. 
És arról is, hogy a szeretet és 
a jóság győzedelmeskedjen 

a rossz felett. Mindazok, akik 
az utolsó novemberi pénteken 
ellátogattak az Inovatechbe a 
jól ismert mese musical törté-
nésének részesévé válhattak. 
Nem hiányoztak a komédiá- 
sok, a rossz mostoha és a lá-
nya, Dora, a szerelmes Ja-
kub Alžbetkával, és Zubatá, 

a komaasszony, akinek rossz 
szándékát Holle anyó mindig 
meghiúsította. Így Jakub és 
Alžbetka szerelmének törté-
netét, amit a tévéképernyőkről 
ismerünk, a nézők előre és 
élőben élvezhettek. Az előadás 

során elhangzott dalok megi-
dézték azt a karácsonyi han-
gulatot, mely szorosan kötődik 
ehhez a meséhez. Nagy köszö-
net jár a trencséni színház szí-
nészeinek a kiváló színészi és 
énekesi teljesítményért, amit a 
nézők állótapssal jutalmaztak. 

Zuzana Červenková

...hát ismét megpróbáltuk 
– felkínáltunk lakosainknak és 
a kultúrát szerető környékbe-
lieknek egy újabb színházi előa-
dást. Talán a cím, talán a téma... 
nehéz megmondani, de az 
érdeklődés minimális volt. 

Ennek ellenére nem töröltük 
az előadást, és az a 60 néző, aki 
eljött, egy szép színházi élmény- 
nyel gazdagabban távozhatott. 
Hálásak vagyunk a Trencséni 
Városi Színház művészeinek, 
akik briliáns humorral játszották 

A Csemadok Helyi Szer-
vezetének meghívására ismét 
ellátogatott hozzánk a Kassai 
Thália Színház. Az idén Pin-
tér Béla – Darvas Benedek: 

Parasztopera című előadá-
sát hozták el nekünk. Egy, 
a diószegi színpadon szokat-
lan produkciót láthattunk, 
mégpedig egy  népies-zenés 
krimiballadát. A dalban el-

mesélt történetben fény derült 
kisebb-nagyobb rejtélyekre, 
családi titkokra, kusza viszo-
nyokra. Volt benne komédia 
és dráma is. A nézők egy ér-

dekes, nem szokványos szín-
házi élménnyel gazdagodhat-
tak.

A Csemadok HSz nevében
Michalek Szilvia

el J.B.P. Moliére „A fösvény“ 
című darabját, ami ma, a fös- 
vénység és nyerészkedés idejé-
ben sem vesztett aktualitásából.

Reméljük, hogy a jövőben 
lehetőségünk nyílik érdekes 
színházi előadásokat, musicale-
ket, koncerteket és egyéb talál-
kozókat, beszélgetéseket, kiál-
lításokat városunkba elhozni, ... 
hogy a „vészhírek“ ellenére meg 
tudjuk őket valósítani, és főleg – 
ami számunkra a legfontosabb: 
a lakosság részéről lesz igény 
a programok iránt, hiszen őértük 
tesszük mindezt.

A közeli viszontlátásra, 
örömmel várjuk önöket...

Viera Frantová
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Megemlékezések

Fájó szívvel emlékezünk halálának 10. 
évfordulóján 

    Kokavecné szül. Vasák Gabriellára, 
aki 2012. október 5-én hagyott itt minket, 

és halálának 25. évfordulóján 
               Kokavec Augustínra, 

aki 1997. október 8-án hagyott itt bennünket 
örökre.

A gyászoló család

Soha el nem múló szeretettel és tisztelettel 
gondolunk édesanyánkra, 

          Csanaky Annára, 
aki 2022. június 19-én lett volna 95 éves, 

és édesapánkra, 
          Csanaky Istvánra, 

aki 2022. december 27-én lenne 100 éves.
Millió gyertya éghet értetek, szívünk nem felejt 

Titeket.
Leányaitok és menyetek családjukkal.

Arca még mindig itt lebeg szemem előtt. 
Igen, most is határozottan látom Őt. 
Könny szökik szemembe, hogyha Rá gondolok, 
Bár tudom, álmát vigyázzák angyalok.

2022. december 20-án, halálának 5. 
évfordulóján a szeretett férjre, édesapára, 
nagyapára, Takács Miklósra emlékezünk.

Szeretettel emlékeznek felesége, lánya és fiai 
családjukkal

Az élet elmúlik, de az emlékek élnek. 
Amíg élünk, őrizzük őket.

2023. január 13-án lesz 5 éve, hogy örökre itt 
hagyott minket a szeretett édesanya, nagymama és 
dédmama, Karika Gizella, született Szabó.

Szívükben szeretettel emlékeznek lányai 
családjukkal.

Szívünkben mély fájdalommal emlékezünk 
a szeretett feleségre, édesanyára, nagymamára és 
dédnagymamára, 

         Kapuczáné szül. Devát Évára, 
aki 78 éves korában, 2021. december 23-án 
hagyott itt bennünket örökre.

Halálának első évfordulóján emlékezik férje, 
Gyula, fia, József feleségével, Darinával, unokái, 
Saška férjével, Tomášsal, Evička Romannal, és 
dédunokája, Ninka. 

Köszönjük mindazoknak, akik elkísérték őt 
utolsó útján. 

A gyászoló család

Fájó szívvel köszönjük mindazoknak, akik 
elkísérték utolsó útján a szeretett édesapát és 
nagyapát, Kokavec Augustínt, 
aki 2022. november 5-én, 80 éves korában 
hagyott itt bennünket örökre.

A gyászoló család

„Az idő múlik, de feledni nem lehet, 
csak meg kellett tanulni élni nélküled.“

2022. november 11-én, halálának 1. 
évfordulóján 

szerettünkre Marian Paulora emlékeztünk.
Szeretettel és hálával gondolnak rá 

felesége és gyermekei családjukkal

Hiányzol...
2022. október 15-én, 86 éves korában örökre 

itt hagyott minket a szeretett férj és édesapa,  
               Pavol Hudák.
Köszönjük a rokonoknak, barátoknak, 

szomszédoknak és ismerősöknek, hogy 
részt vettek szerettünk búcsúztatásán. 
Köszönjük a koszorúkat, virágokat és 
a részvétnyilvánításokat, melyekkel enyhíteni 
próbálták mély fájdalmunkat.

Gyászoló felesége és fiai Miloš és Boris

„Az idő múlik, de feledni nem lehet, 
csak meg kellett tanulni élni nélküled.“

December 28-án lesz 10 éve, hogy 9. 
életévében utoljára hunyta le szemét 

         Samko Kopas.
Az Úr adta és a mi boldogságunk volt…
Visszakérte, és mi szomorúan visszaadtuk, de 

szívünk teli reménnyel, hogy majd egyszer újra 
találkozunk…

Szeretettel emlékeznek szülei, testvérei 
Matúš és Katka, a Krommer nagyszülők, Kopas 
nagymama, és a család többi tagja. 

Szeretettel és tisztelettel emlékezünk

Fájó szívvel emlékezünk halálának 
14. évfordulóján szerettünkre, 

     Weiszné szül. Matkovics Annára, 
aki 2008. november 15-én hagyott itt bennünket 

örökre. Emlékét szívünkben örökre megőrizzük. 
Menye, Michaela, fia, Imrich családjukkal és 

unokái, Vanesska és Viktória

Fájdalmunkat nem enyhítik a múló évek,
Mosoly mögött is ott vannak a fájó könnyek.
Gondolatban velünk vagy, bármerre is járunk,
Tudjuk, hogy nem jössz és mi mégis várunk.

Szívünkben mély fájdalommal emlékeztünk 
meg 2022. november 21-én halálának 10. 
évfordulóján a szeretett férjről, édesapáról, 
apósról, nagyapáról, Ladislav Tavaliról. 

Akik ismerték, kérjük, szenteljenek 
emlékének egy néma pillanatot. 

Tisztelettel és szeretettel emlékeznek rá 
felesége, fia és lánya családjukkal

Mély szomorúsággal szívünkben mondunk 
köszönetet mindazoknak, akik 2022. október 
4-én elkísérték utolsó útján a drága férjet, 
édesapát, testvért és vőt, 

              Weisz Gábort, 
aki 2022. szeptember 30-án, 63 éves korában 
hagyott itt bennünket örökre. Köszönjük 
a részvétnyilvánításokat, koszorúkat és virágokat.

A gyászoló család
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A Diószegi Önkéntes 
Tűzoltó Testület (DÖTT) befe-
jezte a 2022-es sportidényt, és 
a Scarlett Ballánová, Katarína 
Misaková, Erika Glavanicso-
vá, Viktória Nagyová, Zuza-
na Šidová, Beáta Hulínová 
és Karin Róthová alkotta női 
csapat sikeresen képviselte vá-
rosunkat a 2022. október 8-án 
Szepesbélán (Spišská Belá) 
megrendezett Szuperkupán, 
ahol a gyönyörű 8. helyen 
végzett. 

A DÖTT nevében 
köszönöm Diószeg Város si-
keres képviseletét és a város 
hírnevének öregbítését. Továb- 
bi sok sportsikert kívánok.

Melinda Glavanicsová
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Apróhirdetés

Megemlékezések

A hit, a remény, a bizakvó tudat cserben hagy, 
s csak egy kép marad, 
Melyet örökre megőrzünk a szívünkben, 
mert az emlékek azok, 
amit még az idő sem vehet el!

Köszönjük a rokonoknak, barátoknak és 
ismerősöknek, akik részt vettek a szeretett fiú, 
testvér és keresztapa, 

                 Vojtech Nagy 
búcsúztatásán. Szerettünk 2022. szeptember 2-án, 
életének 59 évében hagyott itt minket örökre. 

Köszönjük a részvétnyilvánításokat és 
a virágokat.

Gyászoló édesanyja, testvére és keresztlánya 
családjával.

Elhunytak
Čanaky Terézia /73/  - 
2022.10.7. 
Ján Kormán /71/ - 
2022.10.14. 
Pavol Hudák /86/ - 
2022.10.15. 
František Bihari /65/ - 
2022.10.18. 
Rigó Katalin /62/ - 
2022.10.20.  
Milan Klokner /72/ - 
2022.11.2. 
Somogyi Zoltán /90/ - 
2022.11.2. 
Augustín Kokavec /80/ - 
2022.11.5. 

Vojtech Čano /77/ - 
2022.11.7.  
Bittó László /70/ - 
2022.11.7. 
Ladislav Schiller /66/ - 
2022.11.11. 
Jozef Pudmerický /73/ - 
2022.11.27.

Volt lakosaink:
Zuzana Farkašová rod. 
Kmeťová /87/ - 2022.10.22. 
Somogyi László /59/ - 
2022.11.13. 
Zoltán Bartuš /73/ - 
2022.11.15.

A diószegi tűzoltó lányok 
a nyolcadik legjobbak Szlovákiában!
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Mindenkinek gratulál-
tunk, átadtuk a díjakat, melyet 
Diószeg Város ajánlott fel, és 
a további alkotáshoz további 

sok jó ötletet kívántunk. 

Zuzana Červenková
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Diószeg utcái a lampionok fényében

Lelkek tükröződése

2022. október 27-én sö-
tétedés után városunkban fel- 
gyúltak a lampionok kis fé-
nyei, melyeket a gyerekek és 
szüleik a Kuffner Károly AI 
a várossal együtt szervezett 
lampionos felvonulásra hoz-
tak magukkal. A vámpírokkal, 
boszorkányokkal, csontvázak-
kal és varázslókkal együtt vo-
nultak a gyerekek, szülők és 
pedagógusok a Kuffner Ká- 
roly Alapiskolától a kastélyig, 
majd onnan az Inovatechig, 
ahol sor került a legszebb hal-
loween tök és őszi dekoráció 
verseny kiértékelésére. Ezt 
követően már semmi sem áll- 

ta a gyerekek útját abban, 
hogy Ervin Červenka és a ta-
nítónők vezényletével jót szó-
rakozzanak és versenyezzenek. 
A zenét és a halloweeni fény- 
effektusokat a Remmork cég 
biztosította. A lányok az Ino-
vatechből a gyerekeknek meleg 
teát és édességet készítettek.

A legszebb halloween tök 
és őszi dekoráció versenybe 
23 versenyző kapcsolódott be. 
A zsűrinek nagyon nehéz dolga 
volt, hiszen az összes alkotás 
szép, ötletes és félelmetes volt. 
Ezért úgy döntött, hogy a ver- 
senybe bekapcsolódó összes 
versenyző jutalmat kap. 

A Matica slovenská 
Diószegi Helyi Szervezete 
a Szlovákiai Nők Uniója Ga-
lántai Járási Szervezetével 
közösen 2022. november 3-án, 
az Inovatechben tartotta meg 
a már hagyományos verses, 
zenés estjét, „Lelkek tükröző-
dése” címmel.

A MS HSz működő művé-
szeti csoport közismert és ki-

váló versmondóinak – állócsil-
lagainak köszönhetően ismert 
szlovák szerzők - Milan Rúfus, 
Janko Kráľ, Mikuláš Kováč, 
Jozef Pacek, Júlia Čurillová 
költők, Jozef Cíger Hron-
ský prózaíró vagy városunk 
szülötte, Štefan Mikuš művei 
hangzottak el. A rendezvény 
műsorvezetője a rokonszenves 
Martin Dóra volt.

Akadálymentes kultúra

A Galántai Népművelési 
Központ 2022. november 11-
én az Inovatechben művésze-
ti találkozót szervezett, me-
lyen a galántai régió egész- 
ségkárosodott lakosai mu-
tathatták meg tevékenységü-
ket. Az „Akadálymentes kul-
túra“ elnevezésű rendezvény 
célja az esélyegyenlőség 
biztosítása az egészségká-
rosodott személyek számára. 

Kulturális tevékenységük 
bemutatása a nyilvánosság 
előtt segíti őket a társada-
lomba való beilleszkedésben. 
A rendezvény a Szlovák Köz-
társaság Kulturális Miniszté-
riumának támogatásával jött 
létre. A művészeti találkozón 
zenével, dallal, tánccal és 
szavalattal a nagyfödémesi 
Slezák Erika, a galántai Dezi-
der Hollósi és Etien, a diósze-

Ebben az évben úgy 
döntöttünk, hogy rendezvé-
nyünkre meghívjuk Beáta Var-
gová-Kuracinovát, akinek ze-
nei kísérettel előadott alkotásai 
kellemesen megleptek minket, 
és minden jelenlévőnek széppé 
tette ezt a koraestét. 

Örömmel tölt el minket 
a költőnő dicsérete, amit en-
gedjék meg, hogy idézzek: 
„Közönségük nagyon kelle-
mes, jó volt, kitűnő a terem, 
kiválóak a hangosítók, fan-
tasztikusak a versmondók“ 
(versmondóink rendszeres 
résztvevői a helyi, járási, vagy 
országos rendezvényeknek, 
ahol városunkat képviselik).

Örülök annak, hogy 
a rengeteg tennivaló mel-
lett a diószegiek találtak időt 
arra, hogy eljöjjenek közénk. 
Hiszen vannak hétköznapok, 
de ünnepek is, amikor leg- 

alább pár pillanatra szeretnénk 
megállítani a múló időt. A szép 
szó gyógyír a legfájdalmasabb 
sebekre is, melyeket az ember 
életében nem tud elkerülni. 
A szó olyan, mint az illatos 
kenyér íze, és képes mosolyt 
csalni az arcokra. Néha elég 
egy halkan, vagy éppen hango-
san, de szeretettel kiejtett szó, 
épp olyan, mint amilyennel mi 
ezt a műsort készítettük.

Köszönjük Diószeg Vá-
rosának, amely anyagilag tá-
mogatta rendezvényünket. 
Köszönjük a szereplőknek, és 
a rendezői csapatnak. Remé-
lem, hogy a rendezvény úgy-
mond „felébresztette“ a néző-
ket, és rövidesen egy hasonló, 
de nagyobb nézőszámú ren-
dezvényt tudunk majd szer-
vezni.

Anna Pokorná

gi Dumann Vilmos, valamint 
a galántai, semptei és szenci 
gyermek és felnőtt szociális 
otthonok szereplői mutatkoz-
tak be. A rendezvény részét 
képezte az a kiállítás is, me-
lyen munkáikkal a Diószegi 
Antonius Szenior Központ, 
a Nemeskosúti Felnőtt Szo-
ciális Otthon, a Semptei 
Gyermek és Felnőtt Szociális 
Otthon, a Galántai Gyermek 

és Felnőtt Szociális Otthon, 
valamint a Galánta - Hódi 
Szociális Központ klien-
sei mutatkoztak be, illetve 
láthatóak voltak a galántai 
MáriaValentová és Bittó At-
tila munkái is. A kiállítást az 
érdeklődők 2022. november 
30-ig tekinthették meg.

Zuzana Červenková
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A Kuffner Károly AI 
IV. Szülői bálja

A Kuffner Károly Alapis-
kola és Óvoda mellett működő 
Szülői Szövetség 2022. no-
vember 19-én, két év kihagyás 
után szervezte meg IV. Szülői 
bálját, melyen a szülők, pe-
dagógusok, az újonnan 
megválasztott képviselők jöt-
tek össze, hogy támogassák 
a Kuffner K. Alapiskolába és 
Óvodába járó gyerekeket, ami 
sikerült is. Az, hogy minden-
ki jól szórakozott csak ráadás 
volt. A bevezető műsorban 
a Viva tánciskola junior párjai 
mutatkoztak be, akik először 
standard táncokat, majd la-
tin-amerikai táncokat adtak 
elő, népi tánccal a Step by step 
tánccsoportban táncoló lányok 
léptek fel, Andrejka Takácso-

vá pedig harmonikajátékával 
kápráztatta el a jelenlévőket. 
A fellépőknek szívből köszön-
jük. A szórakozásról az est 
folyamán a Renova zenekar 
gondoskodott, a kiváló étel-
ről Csanaky Katika csapata, 
a gazdag tomboláról pedig 
a szervezői csapat. A bálról 
nem hiányzott a fotósarok, 
amely iránt most is nagy volt az 
érdeklődés. Az est házigazdája 
Ervin Červenka volt. A szülői 
szövetség őszinte szívvel 
mond köszönetet a bálon való 
részvételért, a támogatóknak 
a tombolába felajánlott díjak- 
ért, a szervezői csapatnak pe-
dig a kiváló együttműködésért.

A szülői szövetség

Klubtagjaink kiállítása

A Diószegi Szenior Klub 
vezetősége az Inovatechben 
kiállítást szervezett a klubta-
gok kézimunkáiból. 2022. ok-
tóber 31-én, hétfőn, a délutáni 
órákban a jelenlévő tagok ké-
szítették elő a kiállítást. Maga 
a kiállítás 2022. november 2-a 
és 5-e közt volt nyitva. A lá-
togatottsággal és a visszhang- 
gal elégedettek voltunk, és 
örülünk annak, hogy tagjaink 
ilyen formában is megmu-
tathatták ügyességüket, türel-
müket a csodás kézimunkák 

megalkotásánál. Engedjék 
meg, hogy köszönetet mon-
djak azoknak a tagoknak, akik 
elhozták és bemutatták mun-
káikat a kiállításon, és köszön-
jük az Inovatech vezetésének 
és alkalmazottainak a kiállítás 
installációjához nyújtott segít-
séget és tanácsokat. Mindenki-
nek köszönöm. 

Németh Ján
a Diószegi Szenior Klub 

elnöke

Ünnepeltek a jubilánsok

Diószeg Város és a Diósze-
gi Polgári Ügyek Testülete 
két év kihagyás után ismét 
megszervezte a jubilánsok 
találkozóját. 2022. október 
8-án, a főiskola éttermében az 
ötven és hatvan évesek talál-
koztak, hogy együtt ünnepel-
jék meg szép jubileumukat. 
Erika Križanovát követően, 
aki köszöntötte a megjelent 

ünneplőket, Szabó Antal mon-
dott ünnepi beszédet, majd 
sor került a személyes gratu-
lációkra, a virágok és emlék- 
lapok átadására. Az ünnepi po-
hárköszöntő és a finom vacso-
ra után a jubilánsok a késő esti 
órákig szórakoztak.  

Edita Kyselová

Szüreti mulatság Diószegen

A Csemadok Diószegi 
Alapszervezetének vezetősége 
október közepén Szüreti mu-
latságra hívta meg a tagjait, 
valamint a város  és a környék 
lakosait. Igaz, hogy nem volt 
szüreti felvonulás és  feldíszí-
tett lovaskocsik, viszont volt 
színes szalagokkal és szőlővel 
díszített szüreti koszorú, pa-
rasztvacsora, házi rétes, ká-
poszta, szőlő és  finom bor 
minden mennyiségben. A Cse-
madok HSz elnökének, Srejner 
Attilának a köszöntője után, 
a  hajnali órákig tartó mu-
latságon, a Nostalgia Music 
zenekar húzta a talpalávalót. 

A szerencsések tematikus tom-
boladíjakkal is gazdagodhat-
tak. Köszönjük mindenkinek, 
aki bármilyen formában is 
segíti a munkánkat, és részt 
vett a mulatság szervezésében 
és lebonyolításában. Tudjuk, 
hogy Diószegen nincs nagy 
hagyománya a szüretnek és 
a szüreti mulatságoknak, de 
reméljük, nekünk sikerül 
hagyományt teremteni, és 
jövő ősszel újra elfogadják 
a meghívásunkat. 

A Csemadok HSz nevében                                                                                                                    
Michalek Szilvia                                                                                             
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Sikeres volt a sárkányreptetés

Az égbolt színes szín-
házáról 2022. október 8-án, 
szombaton, a repülő sárkányok 
tulajdonosai gondoskodtak, 
akik eljöttek, hogy a vasútállo-
más melletti zöld területen sár-
kányreptetésben versenyezze-
nek. A rendezvényt a Kuffner 
Károly Alapiskola szervezte 
Diószeg városával közösen. 
A legmagasabban repülő, a leg- 
szebb, otthon gyártott sár-
kány, illetve a leghosszabb 
almahéj címért szálltak ver-
senybe a résztvevők. Az 51 
bejegyzett versenyző közül 
a legsikeresebb Timko Tóth, 
Nikolka Maceková és Ninka 
Drozdová volt, akik sárkányu- 
kat hihetetlen magasságba rep-
tették fel, így joggal szerez-
ték meg az első három helyet. 
Az otthon gyártott sárkányok 
esetében a zsűrinek nagy gon-
dot jelentett kiválasztani a 22 
benevezett alkotásból a 3 leg-
szebbet, hiszen az összes szép 
volt. Végül úgy döntött, hogy 
az összes versenyzőt megju-
talmazza, és a díjakat sorsolás 
alapján adja át. Az egyik otthon 

készített sárkány még repült is, 
alkotója Krommer Ádám volt. 
A leghosszabb almahéj ver-
senyben új rekordok születtek. 
A 41 versenyző közül a leg- 
hosszabb almahéjat Štefan 
Benkovský vágta le, hossza 
pedig egészen 430 cm volt! 
A 2. helyen Erika Križanová 
végzett, aki 277 cm hosszú al-
mahéjat vágott, és a 3. helyen 
Monika Hagoňová végzett 
203 cm hosszú almahéjjal. 
Amikor elállt a szél, a saját-
kezűleg készített papírrepülők 
versenyére került sor. Nem-
csak a gyerekek, de a felnőttek 
is versenyeztek. A gyerekek 
versenyében a győztes Daniel 
Prelovský lett (18,92 m), a 2. 
helyet Samuel Bartaloš (16,72 
m) harcolta ki, a 3. hely Alek 
Bartalošé (15,51 m) lett, míg 
a 4. helyen Natália Benkovská 
(13,37 m) végzett. A felnőttek 
versenyében a győztes Róbert 

Megünnepeltük az alma napját

Immáron harmadik éve, 
hogy a Szlovák Kiskertészek 
DHSz vezetőségének tagjai 
a Diószegi Kuffner Károly 
Alapiskola vezetésével és pe-
dagógusaival együtt az Alma 
napja alkalmából gyümölcsfát 
ültetnek az iskola területén. 
Erre idén 2022. október 24-én 
került sor. Az első évben egy 
szilvafa, a második évben egy 
körtefa, idén pedig a FUJI ne-
vet viselő almafa kiültetésére 
került sor. A gödör kiásásánál 
a kilencedikesek segítettek, 
az elsősök pedig figyelemmel 

kísérték az ültetés folyamatát, 
valamint a faültetés helyes me-
netéről szóló rövid tájékoztatót. 
Köszönjük az igazgató asz-
szonynak és a pedagógusoknak 
a gyerekek társaságában eltöl-
tött kellemes pillanatokat, és 
hogy helyet és lehetőséget biz-
tosítottak a kertészek ismeretei-
nek és tapasztalatainak átadásá-
ra az ifjú nemzedék számára. 

Köszönjük

Németh Ján 
a SzKK DHSz elnöke

Orlický (23,21 m) lett, a 2. he-
lyet Petra Bartalošová (14,50 
m) harcolta ki, a 3. helyen pe-
dig Krommer Gábor (12,39 m) 
végzett. A regisztráció során 
minden résztvevő egy tom-
bolajegyet kapott, és bekerült 
a Diószeg fölötti sétarepülé-
sért való sorsolásba, amelyre 
az értékelés és a díjak átadása 
után került sor. A kimerítő ver-
senyt követően a gyerekekhez 
ellátogatott Talostan, a varázs-
ló, aki a varázslatok segítsé-
gével, a lufi modellezéssel, 
a kitűnő szórakoztatással és 
a buborék show-műsorral még 
kellemesebbé tette ezt a szom-
bat délutánt. A rendezvény 
végén a gyerekek még ki-
használták a lehetőséget, és 
zsákban ugráltak, kötelet húz-
tak, talicskában furikáztak, 
hulahopp karikán bújtak át, és 
közösen hernyót alkottak. Az 
egész délután folyamán a gye-

rekeknek lehetőségük nyílt 
a közkedvelt arcfestésre is. Az 
éhesek és szomjasok számára 
nem hiányoztak a büfék sem.

E sikeres rendezvény szer-
vezését a Diószegi Kuffner Ká-
roly Alapiskola pedagógusai 
biztosították Petra Šimková ta-
nítónő vezetésével és Diószeg 
Városával, amiért köszönet 
illeti őket. Köszönjük a tech-
nikai szolgáltatónak a terület 
rendezését, a Remmork K-K 
Kft.-nek a hangosítást, a Ta-
las cégnek – Magyarics Andor 
úrnak a toalettek biztosítá-
sát. A rendezvényt anyagilag 
a következők támogatták: 
Diószeg Város, a Kuffner K. AI 
mellett működő Szülői Szövet-
ség, Mgr. Viliam Brunner, 
MVDr. Pavol Bartaloš, a Čer-
venka és a Somolay család. 
Mindannyiuknak köszönjük. 

Zuzana Červenková
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A Petőfi Sándor Alapiskola és Óvoda életéből

Még fel sem ocsúdtunk a szeptembe-
ri iskolakezdésből, máris magunk mögött 
hagytuk a negyedévi osztályozó konfe-
renciát, és ezzel együtt iskolai progra-
mok, versenyek és ünnepek sorozatát. 
Októberben bekapcsolódtunk egy világ-
méretű oktatási projektbe (World´s largest 
lesson/A világ legnagyobb tanórája), ame-
lyen keresztül a gyerekek megismerhetik 
a fenntartható fejlődést szolgáló  globális 
célokat. A programba egy helyi szinten 
megvalósítható tevékenységgel jelent-
keztünk, amely az energiahatékonyságra 
hívja fel a figyelmet. Legidősebb tanu-
lóink „Energia őrjáratot“ szerveztek meg 
az iskolában, amely hamarosan meg is 
kezdi a munkáját. A tavalyihoz hasonlóan, 
az idén is bekapcsolódtunk az egészsé-

ges életmódra figyelmeztető  program-
ba. Az „Egészséghét“ keretében naponta 
más-más témára összpontosítottunk: be-
széltünk az egészséges ételekről, a víz és 
a tejtermékek fontosságáról, megvizsgál-
tuk a csomagolásokon található informá-
ciókat, megismerkedtünk egyes alapa-
nyagok eredetével, és természetesen nem 
feledkeztünk el a mozgás fontosságáról 
sem. A Nemzeti Tehetség Programon 
belül az idén is folytatódik az a tanfolyam, 
amely a tehetséges tanulóinknak ad teret, 
hogy a számukra érdekes témakörökben 
továbbképezhessék magukat. Ennek kere-
tében iskolánk három tanulója már két al-
kalommal vett részt a képzésen, amelynek 
témái ez alkalommal a podcast, prezentá-
ció ill. interjúkészítés szabályai és a digi-
tális képszerkesztés voltak. 

A programok mellett belefogtunk az 
aktuális nyertes pályázataink megvaló-
sításába is. A Pontis Alapítvány Tesco 
alapjából egy regisztrált meteorológiai ál-
lomást telepítettünk az iskola udvarára, a 
„Weather underground“ alkalmazás segít-
ségével a világ bármely pontjáról megte-
kinthetőek az iskolánk területén mért me-
teorológiai adatok, teljes statisztikával és 
személyre szabott időjárás előrejelzéssel. 
A Bethlen Gábor Alapkezelő jóvoltából 
sakk eszközöket vásároltunk a szellemi 
sport szerelmeseinek, hamarosan sor kerül 

az iskolánk által szervezett sakkversenyre, 
5 alapiskola részvételével.  Az SzK Kor-
mányhivatala támogatásával rendhagyó 
módon a felnőttek számára indítottuk el 
azt az előadás sorozatot, amely a gyere-
kek számítógépes szokásaival ismerteti 
meg a szülőket, nagyszülőket; miközben 
az internetezés előnyei mellett felhívja 
a figyelmüket annak veszélyeire is, vala-
mint tanácsokkal látja el  a gyermeket ne-
velőket, hogy az ilyen témájú problémák 
esetében mi a szerepe/kötelessége a szülő-
nek. 

Lassan beindulnak a tanulmányi ver-
senyek is, legtöbb esetben már folyik 
a felkészítés; sőt, a helyi értékeket kutató 
Kincskereső versenyen már lezajlott az 
eredményhirdetés is. Iskolánk 9. osztályos 
tanulói – Fehér Ádám és Šoltó Viktória az 
1931-es kosúti sortűz témáját dolgozták 
fel, és ezzel ezüstsávos minősítésben ré-
szesültek. A gyerekeknek, és az őket fel-
készítő Varga Dávid tanító bácsinak szív-
ből gratulálok. A tanulás és szórakozás 
mellett nem feledkeztünk el az emlékezés- 
ről sem, szem előtt tartva azt az igazságot, 
mely szerint „Nem az emlék a lényeg, 
hanem az érzés, ami hozzá párosul.“ Az 
idézethez tartva magunkat egy előadással 
és gyertyagyújtással emlékeztünk meg az 
aradi vértanúkról; szoboravatót tartottunk 
– II. Rákóczi Ferenc mellszobrát, Csorvás 
Város Önkormányzatának ajándékát a 
Csemadok Diószegi Alapszervezete adta 
át iskolánk részére; a temetőben meg- 
emlékeztünk a kitelepítésről, és mécsest 
gyújtottunk „mindazok emlékére, kiknek 
nem adatott meg, hogy szülőföldjükön él-
jenek és haljanak“. 

A Cseperedő programnak köszön-
hetően – Herczog Gabriella közreműködé-

sével – egy bábjátéknak lehettünk részesei 
az iskolában, amelyen vendégül láttuk is-
kolánk leendő diákjait: az óvodásokat is. 
Az interaktív előadás kicsiknek-nagyok-
nak egyaránt örömet okozott. Megtettük 
idei első túránkat is, ezúttal a Gallyas-szo-
rost (Haluzická tiesňava) és Beckó várát 
vettük célba. Az őszi időjárásnak köszön-
hetően csodaszép környezet fogadott ben-
nünket, a gyerekek úgy érezték, mintha 
egy mesebeli erdőben csatangolnának 
– borostyánokkal átszőtt és mohával bo-
rított fák, természetes anyagokból készült 
lépcsők, a párás levegőtől csillogó avar... 
talán azon sem lepődtek volna meg, ha 
a fák mögül egyszer csak előbukkantak 
volna a természetfeletti erdőlakók: vicces 
manók, jóságos tündérek és hős lovagok. 
A várban pedig megtekintették a várkutat, 
amelyet egy fából faragott sárkány őriz, 
kardoztak, megtanulták a katapult haszná-
latát és megcsodálták a környező tájat.

A fentiekből látszik, hogy szep-
tembertől kezdődően zajlik az élet, sok 
a program – ahogy ennek lennie kell; de 
az eseménynaptárunkba már feljegyeztük 
a közeljövőben megvalósítandó progra-
mokat, és bizony alig akad olyan hét, 
amelyre semmi rendhagyót nem ter-
veztünk. A mondanivalóm végén pedig 
hagyományosan szeretnék köszönetet 
mondani mindazoknak, akik bármilyen 
módon támogatnak bennünket. Külön 
köszönetet szeretnék mondani Szabó An-
tal mérnök úrnak, aki polgármesterként is 
segítő figyelemmel kísérte iskolánk éle-
tét, és remélhetőleg a jövőben sem marad 
közömbös a magyar tanítási nyelvű Petőfi 
Sándor Alapiskola és Óvoda iránt.

Katalin Takács
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a fenntarthatóság és a segítségnyújtás felé 
vezethetjük. És köszönjük mindazoknak, 
akik ebbe a rendezvénybe bekapcsolódtak.

Minden napra egy alma, az orvost távol 
tartja... mondja a közmondás. Ezért ebben 
az évben is iskolánkban megtartottuk az 
Alma napját. Az egész nap során minden-
honnan az alma illata áradt – legyen az friss 
gyümölcs, vagy a süteményben, vagy ivó-
lében elrejtett alma. Az alma színeibe öl-
tözött gyerekek számára különböző játékos, 
egyben tanulságos aktivitást szerveztünk. 
Öröm számunkra, hogy újra körünkben 
üdvözölhettük a kiskertészek képviselőit, 
akik a kilencedikesekkel együtt újra elül-
tették az elsősök gyümölcsfáját – ebben az 
évben a Fuji fajtájú almafát, amit nagyon 
szépen köszönünk.

November 16-án a legkisebb tanu-
lók nagy eseményére került sor az Inova-
techben, mégpedig az elsősök avatására. 
Az igazgató asszony bevezető beszédét 
követően egy versekkel, dalokkal és tán-
cokkal teli műsor következett, melyet az 
elsősök osztályfőnökeikkel gyakoroltak be. 
A műsor és az ünnepi fogadalomtétel után 
az iskola igazi tanulóivá váltak. Sok sikert 
és sok jó barátot kívánunk nekik. 

Ebben az évben is folytatják aktív mun-
kájukat a környezetvédelemmel foglalkozó 
fiatal riporterek. Nem régen meghívást kap-
tak egy, a fotovoltikáról szóló sajtótájékoz-
tatóra, ahol a nagy médiumok képviselőivel 
együtt sok mindent megtudtak a villanyá-
ram innovatív módon való előállításáról.

A 3. évfolyam tanulói 2. helyet, tanu-
lónk Sebastián Bujko pedig első helyet 
szerzett a nyelvi WocaBee 2022 verseny 
járási fordulójában. Az országos verseny 
bevezető fordulójában tanulóink kitűnő 
eredményt értek el – napi átlag 818 pontot 
(ún. WocaPoints) egy tanulóra.

A járási 2. hely számunkra annál érté-
kesebb volt, hogy a bajnokság negyedik 
évfolyamában egész Szlovákiából a ver- 
senybe összesen 47 735 tanuló és diák 
kapcsolódott be. A bekapcsolódott osztá-
lyok számával növekszik a bajnokság szín-
vonala is – a siker eléréséhez nagy erőfe-
szítés kellett. Az osztály oklevelet kapott 
és a tanulók, valamint a tanítók ajándékot 
kaptak, ami egy havi online LangBee angol 
vagy német nyelvtanfolyamot jelent. A leg- 
nagyobb jutalmat mindannyiuk számára 
a tanulásból adódó öröm és a nyelvi tudás 
bővítése jelenti, ami épp ennek a verseny-
nek köszönhető.

A szlovák nyelvi olimpiász járási for-
dulójában sikeresen szerepelt kilencedi-
kesünk, Marianka Antaleczová, aki az erős 
mezőnyben a szép harmadik helyet szerezte 
meg.

Eliáš Kajan és Dárius Vician sikeresen 
képviseltek minket a technikai olimpiász 

5ISKOLÁINK

A Kuffner Károly Alapiskola életéből

Iskolánk tanulóit megpróbáljuk a lehető 
legsokoldalúbban oktatni. Minden tanító 
a tanításba beleadja önmaga egy részét, azt, 
amit szeret, legyen az a tanulók versenyre 
való felkészítése, a tanulókkal való alkotás, 
az iskolai rendezvények előkészítése, sport- 
rendezvények és egyebek. Örömmel tölt 
el minket, hogy a 2022/23-as tanév első 
negyedévében sikerült sok érdekes ren-
dezvényt és programot megszerveznünk. 

Nyolcadikosaink és kilencedikeseink 
Pozsonyba kirándultak, ahol az Új Színpa-
don megtekintették a tinédzser környezet-
ben játszódó „Punk Rock“ című előadást. 
A darab a társadalomban egyre növekvő 
erőszak és agresszivitás problematikájával 
foglalkozik, mint pl. az iskolai zaklatás 
vagy bántalmazás. Az előadás részét képez-
te a fiatal nézőknek a pszichológussal való 
beszélgetése, amely az erőszak és a fiatal 
emberek identitáskeresésének témájával 
foglalkozott. 

  A felső tagozat tanulói november köze-
pén a nagyszombati Ján Palárik Színházba 
látogattak el, ahol az Agatha Christie tollá-
ból származó „Pókháló“ című darabot néz-
ték meg. A feszültség és a jó adag humor 
biztosítéka volt a kellemes művészi él- 
ménynek. 

Iskolánk tanulói a Dobrodružník és Vý-
letník szakkörökkel együttműködve, az ősz 
szépségeit csodálva, egy túrán vettek részt, 
ami Pusztafödémesről indult, és Újhelyen 
át vezetett Diószegre. Újhelyen a pihenést 
sütögetéssel, labdajátékokkal és beszélge-
tésekkel töltötték el. Reméljük, hogy min-
den résztvevő a jókedven kívül sok élményt 
vitt haza.

A 7. évfolyam tanulói egy tanulmányi 
kiránduláson vettek részt Nyitrán. Idegen-
vezetőjükkel megnézték a várost, ellátogat-
tak a püspökség könyvtárába és a nyitrai 
várba. Végül a tanítóikkal együtt felka-
paszkodtak a zobordarázsi templomhoz, 
ahonnan csodálatos kilátás nyílt az egész 
városra.

Kilencedikeseink elméleti tudásukat 
a szeredi tanulmányi kiránduláson mélyít- 
hették el, ahol ellátogattak a holokauszt 
múzeumba, illetve a cukorgyárba. A cu-
korgyárban betekintést nyertek a gyártási 
folyamatba, a tanulók megkóstolhatták 
a répaszeletet és az egyes köztes terméke-
ket. A múzeumban a történelem órán szer-
zett ismereteiket bővíthették ki, és remél-
jük, hogy ez a látogatás is hozzájárul majd 
a helyes értékrendjük kialakításához. 

A segítséget nyújtóknak, valamint 
a kiváló szülőknek, pedagógusoknak és 
iskolánk tanulóinak köszönhetően, ismét 
megtarthattuk a „Pénzmentes övezet“ elne-
vezésű akciót. A gyermeki örömből igazán 
bőven kijutott. Nagy öröm, hogy ennek 
a rendezvénynek köszönhetően tanulóinkat 

járási fordulójában, ahol az elméleti rész 
után az első helyen álltak. Végül a szép, 
negyedik helyen végeztek.

Minden sikeres tanulónknak gratulá-
lunk, és további sok sikert kívánunk!

A 2022/23-as tanévben iskolánkban 
Mgr. Marek Bolech személyében iskolai 
digitális koordinátor működik, aki a taní-
tóknak, tanulóknak és szülőknek tanácsot 
ad és szakszerű segítséget nyújt a digitális 
technológiák oktatásban való felhasználá-
sához. A tanítók részére rendszeresen szer-
vez iskolázásokat a digitális oktatás támo-
gatása és a korszerű oktatási módszerek 
felhasználása céljából. A szülők és tanulók 
részére a tanácsadás online konzultáció for-
májában zajlik az Edupage portálon keresz-
tül, vagy személyesen a fogadóórák alatt 
(csütörtök 13:30-15:00).

Az iskola vezetése és a pedagógusok

Ősz az iskolai klubban
Az őszt napközinkben nem csak a ne-

velési – oktatási tevékenységi tervezetbe 
foglalt megszokott őszi napi tevékenysé-
gekkel ünnepeltük, de bővítettük azokat 
olyan tevékenységekkel is, melyekkel sze-
rettük volna színesebbé tenni együttélésün-
ket az új, közös helyiségekben. 

Szeptemberben a természetes anya-
gokból való alkotásokon kívül megünne-
peltük a tej napját, megszerveztük az egész-
séges táplálkozás hetét, és a hagyományos 
„Ember ne mérgelődj!“ tornát, melynek 
csoportgyőztesei édes jutalomban részesül-
tek. Október az idősek iránti tisztelet jegyé-
ben zajlott, amikor a gyerekek üdvözleteket 
és apró ajándékokat gyártottak szeretteik 
részére, és táncműsorukkal fellépek az An-
tonius Szenior Központban. 

Ebben az évben is a központtal együtt-
működve megszerveztük az „Olvasás az 
idős emberekkel“ elnevezésű rendezvényt, 
amely a gyerekek napját meseolvasással 
tette szebbé, cserébe a mesékért a gyerekek 
énekeltek, szavaltak vagy táncoltak. Ebben 
a hónapban a heti témák közt a cukorgyár 
megalapításának és a Kuffner család törté-
netének megismerése szerepelt. Informá-
ciókat gyűjtöttünk, prezentációkat néztünk 
meg, sétáltunk a városban, megrajzoltuk 
és megfestettük Kuffner Károly portréját, 
vagy lerajzoltuk azokat az épületeket, me-
lyek a Kuffner családé voltak. November 
hónapba „Az én városom“ képzőművészeti 
verseny meghirdetésével léptünk be, mely- 
be sok gyerek kapcsolódott be, és melynek 
kiértékelése a hónap végén volt. Mivel 
közeledik az adventi időszak, a gyerekek 
adventi naptárakat és koszorúkat, vala-
mint téli dekorációkat készítenek.

Miroslava Večerková
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Tájékoztató a 2022. 11. 22-én megtartott alakuló 
képviselő-testületi ülés munkatanácskozásáról

A képviselő-testület nem hagyta jóvá:
• az alakuló képviselő-testületi ülés ere-

deti napirendi pontjait.

A képviselő-testület jóváhagyta:
• az alakuló képviselő-testületi ülés napi-

rendi pontjait, melyek Eva Sudová ja- 
vaslatára 2 ponttal ki lettek bővítve;

• a mandátumvizsgáló bizottságot;
• a Diószegi Városi Képviselő-testület 

mellett működő szakbizottságok sta-
tútumának és ügyrendjének 1. sz. Kie-
gészítését;

• háromszobás bérlakás kiutalását La-
dislav és Anna D. után Viktor és Rado-
slava N.-nek.

A képviselő-testület tudomásul vette:
• a helyhatósági választások eredményeit;
• a mandátumvizsgáló bizottság jelenté-

sét;
• Krommer Gábor polgármester ünnepi 

beszédét;
• MVDr. Pavol Bartaloš, a képviselő-tes-

tület képviselőjének megbízatását a pol-
gármester helyettesítésével.

A képviselő-testület megállapította, 
hogy:
• Krommer Gábor, újonnan megválasz-

tott polgármester letette a törvény által 
előírt polgármesteri esküt;

• az újonnan választott képviselő-testületi 
tagok letették a törvény által előírt kép-
viselői esküt.

A képviselő-testület felhatalmazta:
• Alexander Bende képviselőt a képvi-

selő-testületi ülés összehívásával és ve-
zetésével a községi önkormányzatokról 
szóló törvény rendelkezéseivel össz- 
hangban;

• Krommer Gábor polgármestert és 
a Diószegi Városi Képviselő-testület 
képviselőit: Mgr. Erika Križanovát, 
Alexander Bendét, Eva Sudovát, Peter 
Horníkot, Peter Šramot és Koloman 
Hrdlicát a házasságkötési jogkörökkel.

A képviselő-testület meghatározta:
• a város polgármesterének alapbérét;
• az Összevont Iskola, Iskola u. 1087 és 

a Petőfi Sándor MTNy Alapiskola és 
Óvoda Iskolatanácsa tagjainak számát 
– 11 tag.

A képviselő-testület létrehozta:
• a városi önkormányzat szakbizottságait 

– összesen 8 (pénzügyi bizottság, építés- 
ügyi, közlekedési és környezetvédelmi 
bizottság, oktatási bizottság, sportbi-
zottság, kulturális bizottság, szociális 
és lakásügyi bizottság, átláthatóságot 
felügyelő bizottság, köztisztségviselők 

tevékenységét felügyelő közérdekvé-
delmi bizottság).

 
A képviselő-testület megválasztotta:
• Az egyes bizottságok elnökeit, alel-

nökeit, tagjait és jegyzőit:

Pénzügyi bizottság 
Elnök:  MVDr. Pavol Bartaloš
Alelnök:  Alexander Bende 
Tagok: Eva Sudová
  Ing. Zuzana Sudová
  Ing. Mária Hejná
  Ing. Mária Víghová
  Ing. Marián Varga, PhD.
  PhDr. Terézia Pethővá
  Ing. Jaroslav Križan
Jegyző: Mgr. Adriana Bolechová

Építésügyi, közlekedési és környe-
zetvédelmi bizottság:
Elnök:  Peter Šramo
Alelnök: Peter Valo
Tagok: Alexander Bende
  Peter Horník
  Imrich Lengyelfalusy
  Mgr. Matúš Machan
  Peter Lauko
  Ing. Igor Horváth
  Mgr. Karin Kovácsová
  Róbert Hrdlica
  Vladimír Feješ
  Ing. Maroš Kollárik
  Róbert Nagy
  Ján Kovařik
  Michal Greško
Jegyző: Ildikó Botló

Oktatási bizottság: 
Elnök:  Mgr. Erika Križanová
Alelnök: JUDr. Alexandra Ma-    
                         chanová
Tagok: Koloman Hrdlica
  Mgr. Elena Wittenber-
                         gerová
  Mgr. Adriana Slováková
  Mgr. Gabriela Dórová
  Mgr. Mariana Kramárová
  Mgr. Veronika Hrdlicová
  Iveta Gubíniová
  Mgr. Dávid Varga
Jegyző: Adriana Skukáleková

Sportbizottság:
Elnök:  Koloman Hrdlica
Alelnök: Mgr. Kristína Kovács
Tagok: Peter Horník
  Miroslav Halaši 
  Bohuslav Németh
  Milan Maglócky
  Roman Sabler, ml.
  Štefan Józsa
  Viliam Brunner, st.
  Ľubomír Nagy
Jegyző: Mgr. Norbert Mészáros

Kulturális bizottság:
Elnök:  Eva Sudová
Alelnök: Peter Horník
Tagok: Mgr. Erika Križanová
  Mgr. Martina Slahučková
  Anna Pokorná
  Ján Krommer, ml.
  Mária Matlohová
  Mgr. Michaela Varga
  Attila Srejner
  Simona Lengyelfalusy
Jegyző: Ing. Zuzana Červenková

Szociális és lakásügyi bizottság:
Elnök:  JUDr. Alexandra Ma-
                          chanová
Alelnök: Mgr. Kristína Kovács
Tagok: Peter Horník
  Imrich Lengyelfalusy
  Ing. Andrea Brodanská

  Lórant Talamon
  Ján Németh
  Ing. Mária Koteková
  Ing. Erika Pethőová
Jegyző: Mgr. Silvia Michaleková

Átláthatóságot felügyelő bizottság:
Elnök: Peter Horník
Alelnök: Imrich Lengyelfalusy
Tagok: Eva Sudová
  Peter Šramo
  Koloman Hrdlica
  Vladimír Feješ
  Lórant Talamon
Jegyző: Mgr. Norbert Mészáros

Köztisztségviselők tevékenységét 
felügyelő közérdekvédelmi bizott-
ság.:
Elnök: Eva Sudová
Alelnök: Peter Horník
Tag:  Imrich Lengyelfalusy 

A képviselő-testület:

• az Összevont Iskola, Iskola u. 1087, 
Diószeg, Iskolatanácsába a fenntartó 
négy képviselőjét delegálta:                                                                                                                        
1. JUDr. Alexandra Machanová
2. Mgr. Kristína Kovács
3. Koloman Hrdlica
4. Ing. Mária Gubíniová

• a Petőfi Sándor MTNy Alapiskola és 
Óvoda, Richter u. 1171, Diószeg,  Is-
kolatanácsába a fenntartó négy képvi-
selőjét delegálta:  
1. Mgr. Erika Križanová
2. Alexander Bende
3. Imrich Lengyelfalusy
4. Mgr. Silvia Michaleková.

A rendelkezések teljes szövege és 
a jegyzőkönyv a www.sladkovicovo.sk 
honlapon van közzétéve.
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A 2022-es önkormányzati választások eredménye Diószegen 

A Diószegi Városi Képviselő-testület alakuló ülése

2022. november 22-én az Inovatech 
nagytermében került sor a Diószegi Vá-
rosi Képviselő-testület alakuló ülésére. 
A bevezető kultúrműsort követően, mely- 
ben Denisa Ternóczka és Ternóczky Is-
tván zongora-, illetve Imrich Farkaš he-
gedűjátéka volt hallható, az ülés vezetője, 
Michalek Szilvia köszöntötte a megjelen-
teket, és átadta a szót a város polgármes-
terének, Szabó Antal mérnöknek. Szabó 
Antal beszédében összefoglalta 20 éves 
polgármesteri tevékenységét, megnyitotta 
a képviselő-testület alakuló ülését, és is-
mertette a jelenlévőkkel az ülés bevezető 
részének programját. Ezután a Diósze-
gi Választási Bizottság elnöke, Erika 
Pethőová mérnök, ismertette a 2022. 

október 29-én lezajlott önkormányzati 
választások diószegi eredményeit. Az új 
polgármester, Krommer Gábor mérnök 
átvette tőle a polgármester megválasztá-
sát igazoló tanúsítványt, letette a törvény 
által előírt esküt, amit aláírásával iga-
zolt. Ezt követően Szabó Antal átadta az 
újonnan megválasztott polgármesternek 
a községi jelvényeket. Az ülés a képvi-
selő-testület újonnan megválasztott kép-
viselőinek eskütételével és a megválasz-
tást igazoló tanúsítvány átadásával foly-
tatódott. A megválasztásról szóló tanúsít- 
ványt MVDr. Pavol Bartaloš, Peter Valo, 
Mgr. Erika Križanová, Peter Horník, Eva 
Sudová, Peter Šramo, JUDr. Alexandra 
Machanová, Alexander Bende, Imrich 
Lengyelfalusy, Koloman Hrdlica és Mgr. 
Kristína Kovács vette át. 

Az alakuló ülés ezután a munkarésszel 
folytatódott, amit már az új polgármester, 
Krommer Gábor vezetett. A program ré- 

szét képezte az új polgármester ünne-
pi beszéde, melyben köszönetet mon-
dott a város lakosainak a bizalomért, 
megköszönte a két, volt polgármester 
munkáját, különösen Szabó Antalét, aki 
5 választási időszakon keresztül volt pol-
gármester, majd emlékplakettet adott át 
neki. Emlékplakettet adott át a volt kép-
viselőknek is, akiknek megköszönte ed-
digi aktív, képviselő-testületben végzett 
munkáját. Krommer Gábor polgármester 
ismertette a jelenlévőkkel elképzeléseit és 
céljait az elkövetkező években, és meg- 
ígérte, hogy megragad minden alkalmat 
arra, hogy anyagi eszközöket szerezzen 
a város számára. Szeretné az embereket 
összekötni, és visszahozni a városba az 
összetartozást és a kölcsönös tiszteletet. 
Az ünnepi beszédet követően az alakuló 
ülés a program szerint folytatódott. Befe-
jeztével az ülés vezetője, Michalek Szil-
via megköszönte a jelenlévőknek a rész- 
vételt, és további szép estét kívánt. 

Az új polgármesternek gratulálunk, 
jó egészséget, sok erőt, bátorságot és el-
szántságot kívánunk céljainak és tervei-
nek megvalósításához. Gratulálunk az 
új képviselőknek is, sok erőt és jó mun-
kakedvet kívánunk a képviselő-testület-
ben végzett munkájukhoz, valamint jó 
együttműködést az új polgármesterrel, 
ami városunk fejlődését szolgálja majd. 

Zuzana Červenková

9. Štefan Lauko, független jelölt - 414 sza-
vazat
10. Zsolt Márton, SZÖVETSÉG-ALIAN-
CIA - 338 szavazat
11. Róbert Mego, független jelölt - 326 
szavazat
12. Mgr. Zuzana Reznek - Pappová, füg-
getlen jelölt - 313 szavazat

13. Vincent Oros, SZÖVETSÉG-ALIAN-
CIA - 262 szavazat
14. Mgr. Dávid Varga, SZÖVET-
SÉG-ALIANCIA - 258 szavazat
15. Ing. Ladislav Takács, SZÖVET-
SÉG-ALIANCIA - 237 szavazat
16. Michaela Lukačovská, Ľudová strana 
Naše Slovensko - 146 szavazat 

17. Anton Vizváry, NÁRODNÁ KOA-
LÍCIA/NEZÁVISLÍ KANDIDÁTI - 56 
szavazat

Diószeg Város megválasztott polgármes-
terének, valamint a 2022-2026-os válasz-
tási időszakra megválasztott képviselők-
nek szívből gratulálunk.
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A 2022-es önkormányzati választások eredménye Diószegen 

Elszántan az új választási időszakba

hetnék – de nem tehetem! A szomszédunk- 
ban dúló háború árnyékában, az ukrán 
menekülteknek nyújtandó segítségnyújtás 
jogos elvárása mellett, egy gazdasági vál-
ság kellős közepén, az infláció végét még 
mindig nem látva felelőtlenség lenne ezt 
ígérni! Természetesen, ha a körülmények 
lehetővé teszik, egyetlen reális lehetőséget 
sem szalasztok el, de a pragmatizmus tala-
ján állva most csak annyit ígérhetek, hogy 
döntéseim naprakészek lesznek, azokat 
a helyzeteket oldom, amelyek megoldá-
sa előnyt jelent a város számára. Ezeket 
a prioritásokat jól ismerem, hiszen az el-
múlt 3 év során a hivatal vezetőjeként 
átláttam a város gazdálkodását, bekap-
csolódtam a pályázatok írásába és meg-
valósításába. Örömmel tudatom, hogy jól 
gazdálkodtunk, vannak megtakarításaink, 
amely összeg a közelmúltban még elég 
alap lett volna a hatékony folytatáshoz, a 
fejlesztést jelentő projektek kötelező ön-
részének fedezéséhez. Most azonban, az 
energiaárak többszörös drágulása mellett, 
ez a pénz a város energiaszükségleteit 
és közintézményeinek fenntartását fogja 
szolgálni. Épp ezért a legfontosabb teen-
dőnk a már elnyert projektek megvalósít- 
hatósági engedélyének kiharcolása, mert 
az egyes minisztériumok a pozitív ered-
ménytől függetlenül tudatosan halogatják 
az aláírások megadását. Teszik ezt annak 
tudatában, hogy pl. fél évnyi időcsúsztatás 
után az anyagárak jelenlegi növekedése 
mellett az elnyert pénz a megvalósítandó 
pályázat töredékére sem elég, így a pá-
lyázó kénytelen visszalépni a pályázattól. 

Diószeg ily módon várakozik az új óvoda 
és a többfunkciós sportpálya megépítésé-
nek minisztériumi engedélyére, hogy csak 
a nagyobb projekteket említsem, de a sor 
folytatható.

Az elkövetkezőkben a 0 % önrészt 
igénylő pályázatok követésére és elnye-
résére törekszem majd, hogy ily módon 
tudjuk felújítani a régi kultúrházat, hogy 
méltó helye legyen a nyugdíjas klubnak, 
s megoldódjon a lakodalmak és nagyobb 
társasági rendezvények helyiségproblémá-
ja is.

Ha egészségünk van, mindenünk van! 
Ugyancsak prioritást élvez megvalósítan-
dó feladataim között a helyi egészségügyi 
központ modernizálása, amit terveink 
szerint egy körzeti -, ortopédiai orvosi 
rendelővel, és sztomatológiai ill. rehabi-
litációs központtal, valamint a magatehe-
tetlen idősek napközi otthonával szeretnék 
bővíteni.

Igaz, műszaki ember vagyok, de a kul-
túra – legyen az szellemi vagy tárgyi 
örökségünk – sosem volt közömbös a szá-
momra. Épp ezért szívügyemnek tekintem 
a diószegi kastély megőrzését, ami ugyan 
nem képezi a város tulajdonát, de a tulaj-
donosok számíthatnak támogatásunkra 
városunk e szimbólumértékű épületének 
felújítása során. Ugyancsak büszkék vol-
tunk hajdanán legnagyobb, legkorszerűbb 
cukorgyárunkra, aminek bezárására egy 
uniós döntés kötelezte az országot. Szor-
galmazom és támogatom egy cukormúze-
um létrehozását, ami a régi fény felidézé-
sével a helyiek önérzetét erősítené.

Globalizált világunkban a lokálpat-
riotizmus talán idejét múltnak tűnhet, én 
mégis azt mondom: az egész világot nem 
tudjuk megváltoztatni, ám ha megpróbál-
juk a legszűkebb környezetünket meg- 
értővé, élhetővé alakítani és az egész világ 
minden települése ezt teszi majd, akkor 
tettünk valamit azért, hogy egy jobb vilá-
got hagyjunk a gyerekeinkre, unokáinkra! 
Ennek tudatában most minden diószegi 
lakos összefogását és támogatását kérem, 
hiszen ténykedésemmel csak akkor tudok 
erőm szerint hatékonyan szolgálni, ha 
mindannyiuk jóindulatú támogatását tud-
hatom magam mellett! Higgyék el, ha ezt 
fogom érezni, akkor a válságokkal sújtotta 
időkben is képesek leszünk – ha kisebb lé-
pésekkel is – de előre haladni! Adja az ég, 
hogy úgy legyen!

Kedves Diószegiek!                                                  
Lassan meggyújtjuk az ádventi vára-

kozás negyedik gyertyáját is, majd eljön 
Jézus születésének, a Szeretet születésé-
nek ünnepe. Semminek sincs nagyobb 
súlya, mint a szeretetnek! Kérem Önö-
ket, ha lehet egész évben, de karácsony 
idején mindenképp, juttassanak szere-
tetükből, odafigyelésükből minél többet 
ne csak az Önökhöz legközelebb állók-
nak, hanem a rászoruló, elesett embe-
reknek is! Őszinte szívvel kívánok ál-
dott, meghitt, békés karácsonyt Diószeg 
minden lakosának, és eredményes, sike-
rekben gazdag boldog új évet! 

Krommer Gábor
Diószeg város polgármestere

Az önkormányzati választások 2022. ok-
tóber 29-én zajlottak.

A választható és megválasztott képviselők 
száma: 11
A választópolgárok jegyzékébe bejegyzett 
választók száma: 4541
A választásokon résztvevő választók szá-
ma: 1899, ami 41,81%
Az egyes polgármester-jelöltekre leadott 
érvényes szavazatok száma: 1874
A városi önkormányzat megválasztására 
leadott érvényes szavazatok száma: 1831

Diószeg Város polgármesterévé 
1. Ing. Krommer Gábor, független jelölt 
lett megválasztva 873 szavazattal

A többi jelölt sorrendje a leadott érvényes 
szavazatok száma alapján:
2. Mgr. Viliam Brunner, független jelölt - 
656 szavazat
3. Peter Horník, független jelölt - 345 sza-

vazat
A városi önkormányzatba megválasztott 
képviselők a leadott érvényes szavazatok 
száma alapján:
1. MVDr. Pavol Bartaloš, független jelölt 
- 693 szavazat
2. Peter Valo, független jelölt - 688 sza-
vazat
3. Mgr. Erika Križanová, független jelölt 
- 638 szavazat
4. Peter Horník, független jelölt - 617 sza-
vazat
5. Eva Sudová, független jelölt - 596 sza-
vazat
6. Peter Šramo, független jelölt - 593 sza-
vazat
7. JUDr. Alexandra Machanová, független 
jelölt - 584 szavazat
8. Alexander Bende, független jelölt - 578 
szavazat
9. Imrich Lengyelfalusy, független jelölt - 
566 szavazat 
10. Koloman Hrdlica, független jelölt - 

565 szavazat 
11. Mgr. Kristína Kovács, független jelölt 
- 510 szavazat 

Pótképviselők, akiket nem választottak be 
a városi önkormányzatba a leadott érvé-
nyes szavazatok száma alapján:
1. Ing. Ladislav Piši, SZÖVET-
SÉG-ALIANCIA - 504 szavazat 
2. Ing. Maroš Kollárik, független jelölt - 
501 szavazat
3. Attila Srejner, SZÖVETSÉG-ALIAN-
CIA - 499 szavazat 
4. František Ruman, független jelölt - 488 
szavazat 
5. PhDr. PaedDr. Attila Takács, SZÖVET-
SÉG-ALIANCIA - 478 szavazat
6. Ing. Anton Szabó, független jelölt - 456 
szavazat
7. Mgr. Martina Slahučková, független 
jelölt - 440 szavazat
8. Ľubomír Nagy, független jelölt - 434 
szavazat
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MEGHÍVÓKElszántan az új választási időszakba

2022.12.16., 18.00 órakor az Inovatechben
Karácsonyi est – Dió héj és 
vendégei
Fellépnek: a Petőfi S. AI és Óvoda és 
a Magán Szakközépiskola tanulói, 
a Diócska és a Dió héj, a Csallóközi 
Táncegyüttes és a Pósfa zenekar
A Petőfi S. AI karácsonyi vására.

2022.12.17., 10.00 órától az összevont 
iskola tornatermében
Emil Dovalovszkí Asztalitenisz 
Emléktorna
Regisztráció 9.00 órától

2023.1.5., 18.00 órakor az Inovatechben
Újévi Gála
Fellépnek: Vásári Mónika, Vörös Edit, 
Heller Tamás, Bozsó József, Domoszlai 
Sándor
Belépti díj: 15 €. Jegyelővétel az 
Inovatech recepcióján

2023.1.28., 19.00 órától a főiskola 
éttermében
a Petőfi S. AI és Óvoda Szülői 
Tanácsa által szervezett 
szülők és iskolabarátok bálja
Zene: Rondo zenekar
Belépti díj: 30 €. Jegyelővétel az iskola 
igazgatóságán, vagy a Hviezdoslav utcán, 
a Kováč élelmiszerboltban

2023.2.18., 19.00 órától a főiskola 
éttermében
XV. Tűzoltó Bál
Zene: Gin Tonic zenekar
Belépti díj: 35 € (vacsora, kávé, gyümölcs, 
édes és sós sütemény, káposztaleves)
Jegyelővétel Roman Sablernál, t.sz.: 
0903214325

Tisztelt Diószegiek!
Szeretném megköszönni minden 

választónak a belém vetett bizalmat, s 
ígérem, hogy az előttem álló feladatoknak 
a tőlem elvárt legnagyobb tisztességgel 
és becsülettel próbálok majd eleget tenni. 
Engedjék meg, hogy kifejezzem hálámat 
szüleimnek, nagyszüleimnek is azért az 
értékrendért, amit belém oltottak, noha ez 
a mérce néha nagyon magasnak tűnik – s 
a mai korban sokak számára talán érthetet-
len. 

Nagyapám gyakran idézte Kisfaludy 
Károly egyik epigrammáját, miszerint: 
„Kezdeni többnek kell, de valóra hatni 
csak egy tud./ Ebbe vegyül a sok, s álta-
la mindenik él!“ Szavazataikkal most én 
kerültem arra a helyre, ahonnan a „való-
ra” kell hatni, nekem kell majd a kihívá-
sokkal megküzdenem, de elégedett csak 
akkor leszek, ha az elkövetkező négy év 
során úgy érzik, hogy ténykedésem élteti 
Önöket, városunk a körülmények függvé-
nyében is jól tartja magát, és olyan irányba 
halad, ahol jó élni.

Ám mielőtt kitérnék lehetőségeink is-
mertetésére, hadd köszönjem meg mind- 
annyiunk nevében előző polgármeste-
reinknek és az eddigi képviselőknek az 
általuk elvégzett hatékony munkát, amit 
városunk fejlődéséért, felemelkedéséért 
tettek! 

Sokan emlékeznek még, hogy az 1990-
es első szabad szlovákiai választások utáni 
periódusban háromszor egymás után So-
mogyi Kornél mérnök volt a polgármester, 
aki egyfajta hidat képezett a régi rend-
szer és az új között. Személyéhez köthető 
Diószeg máig érvényben lévő szervezeti 
szabályozásának kidolgozása. Köszönet 
munkájáért, jó erőt, egészséget kívánunk 
neki! 

Őt Szabó Antal mérnök követte, aki 
vállalkozó szellemével, hihetetlen munka-
bírásával egymás után ötször nyerte el a 
polgárok bizalmát. Polgármesterségének 
húsz éve alatt szinte teljesen megváltoztatta 
Diószeg arculatát, sikerült felráznia Csip-

kerózsika-álmából a várost. Nevéhez kap-
csolódik az Inovatech Technikai Inkubá-
torház, a Vince-erdő termálfürdőjében kia-
lakított kongresszusi központ, 72 új lakás, 
valamint a Richter utcai összevont iskola 
felépítése, a városközpont revitalizációja, 
az utak és járdák felújítása, s folytatható 
a sor. Ami pedig ennél is fontosabb, hogy 
sikerült beruházókat hoznia a városba, 
így új munkahelyek létesültek a települé-
sen. Küzdelmei során sokan bírálták, mert 
nehéz volt elfogadniuk néha öntörvényű, 
energikus munkáját. De az eredmények 
magukért beszélnek. Nem csoda, hogy ez 
a folyamatos lendület az egészségét is ki-
kezdte, így most hatványozottan tartozunk 
neki köszönettel, s kívánok neki jó erőt, 
egészséget a megérdemelt pihenéshez!

A többség akarata harmadik polgár-
mesterként engem helyezett a város élére, 
noha sokan a szememre vetették, hogy az 
eredmény érdekében semmilyen kampányt 
nem folytattam. Higgyék el, ez nem kö- 
zöny volt a részemről, hanem egyfajta fel-
mérés. Nem akartam ugyanis mindenáron 
polgármester lenni, csak abban az esetben, 
ha földijeim a jellemem, és az eddig elvég- 
zett munkám alapján tartanak méltónak 
erre a posztra. Abból indultam ki, hogy 
2013 óta, amióta városi képviselő vagyok 
talán egyetlen nap sem telt el, hogy ne tet-
tem volna valamit a köz- illetve a lakosok 
érdekében. Ugyanígy bíztam az általunk 
kidolgozott, leadott és megvalósított pro-
jektek meggyőző erejében is. A visszajel-
zés boldoggá tett, mert bebizonyosodott, 
hogy a napi hangyamunkám nem volt szél-
malomharc, az emberek nemcsak néznek, 
hanem látnak is! Köszönöm!

Ezek után jogos az elvárás, hogy most 
az elkövetkező időszakra vonatkozó saját 
szándékaimat, célkitűzéseimet is ismer-
tessem. Polgármesteri székfoglaló beszé-
demben elmondtam, hogy számomra is az 
lenne a kihívás, ha az elkövetkezőkben vá-
rosunkban a geotermikus energia további 
kihasználására, az utak javítására, fejlesz-
tésére és további beruházásokra töreked-


